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20. september 1959 

Otvoritev novega 
mestnega središča 

Na današnji dan pred 25. leti ob proslavljanju 40-letnice ustanovitve Komunistične 
partije Jugoslavije je tovariš Franc Leskošek-Luka slovesno otvoril središče novega 
Velenja. 

Mariborski Večerje pred tem dogodkom zapisal: »V zgodovini našega naroda bo 
to prvi primer odkritja mesta. Medtem ko so vsa naša mesta rastla polagoma, skoraj 
stoletja, je Velenje nastalo v nekaj letih.« 

Izvršni svet 

Kaj bo z Inženiringom? 
Delovna organizacija Inže-

niring poslovne skupnosti 
Farmin je preteklo poslovno 
leto sklenila z izgubo. V prvem 
polletju letošnjega leta so si še 
posebej prizadevali, da to iz-
gubo pokrijejo, da pripravijo 
sanacijski program in seveda, 
da uresničijo plane poslovne 
skupnosti Farmin in delovne 
organizacije Inženiring, ki 
zagotavljajo poslovanje brez 
tekočih izgub. 

Konec aprila letos so pri-
pravili sanacijski program 
Inženiringa. Tu paje prišlo do 
bistvenih odmikov že pri po-
krivanju izgube, ker so na-
črtovani viri za odplačevanje 
izgube znatno cenejši kot pa 
dejansko uresničeni. Tudi 
roki za odplačevanje sanacij-
skih kreditov se ne ujemajo v 
celoti s sanacijskim progra-
mom. Izgubo so pokrili v 
glavnem šele papirnato in to 
precej kasneje kot so načrto-
vali. Ravno pri pokrivanju 
izgube pa so se pokazali vsi 
problemi in razrahljanost'po-
slovne skupnosti Farmin. 

Uresničiti niso uspeli 
osnovnih nalog, kot je na pri-
mer, povečanje prodaje, fi-
nančna sanacija, operativno 
načrtovanje in sistem nagra-
jevanja. Tako jim še vedno, 
raste število in vrednost ne-
podpisanih in nezavarovanih 

pogodb. Na to ima v veliki 
meri vpliv zaostren položaj na 
trgu — ohiejevanje investicij. 

Težave v delovni skupnosti 
povzročajo odhajanje pred-
vsem kreativnih kadrov (ob 
tem je treba poudariti, da se v 
občini Velenje še vedno ne 
držimo sprejetih usmeritev — 
izvršni svet je namreč že pred 
meseci pozval organizacije 
združenega dela v občini Ve-
lenje, da ne sprejemajo v de-
lovno razmerje ' delavcev 
Inženiringa, saj ne bo mogoče 
zagotoviti uspešnega poslo-
vanja te delovne organizacije, 
če bodo najuspešnejši delavci 
odhajali drugam) ter slabšajo 
odnose in voljo do dela pri 
obstoječih. Tako so že v de-
lovni organizaciji Inženiring 
ugotovili, da v letošnjem letu 
ne morejo zagotoviti normal-
nih pogojev za poslovanje. 

Člani izvršnega sveta so 
zahtevali, da pripravijo v 
Inženiringu v nekaj dneh, ko 
se bodo ponovno sestali, 
analizo poslovanja do konca 
letošnjega leta ter predlog 
minimalne organiziranosti, ki 
bi pojačala delovna jedra. 
Oceniti morajo vključitev v 
kakšen večji sistem v cilju 
ohranjanja tega programa v 
občini Velenje ter oceno mo-
rebitnega stečaja ali likvida-
cije. Strokovni delavci morajo 
analizirati sklenjene in pred-

videne pogodbe do konca 
leta. 

O usodi te delovne 
organizacije in sploh poslovne 
skupnosti Farmin bodo torej 
na Izvršnem svetu že v krat-
kem ponovno razpravljali. 

Pomoč Gorenju 
Na dnevnem redu zaunje 

seje izvršnega sveta je bilo 
tudi poročilo o poteku ak-
cije za pokrivanje izgub 
Gorenja. Družbene in gos-
podarske dejavnosti občine 
Velenje so svoje obveznosti 
do Gorenja že v celoti po-
krile oziroma bodo to sto-
rile v teh dneh. Tudi večina 
delavcev je za Gorenje že 
opravila solidarnostni de-
lovnik. Med večjimi so iz-
jema le šoštanjske Termo-
elektrarne. Občinski sindi-
kalni svet poziva vse, ki 
Gorenju na ta način še niso 
pomagali, da to storijo čim 
prej. 

Predstavniki skupščine občine 
Velenje, njenega izvršnega sveta in 
družbeno političnih organizacij ter 
Gorenja so v zadnjih dneh obiskali 
vse tiste občine, ki se še niso vklju-
čile v pomoč Gorenju. V večini pri-
merov so naleteli na razumevanje, 
kljub temu da se tudi v drugih oko-
ljih srečujejo z gospodarskimi teža-

Modni salon na 23. mestu 
Po podatkih službe druž-

benega knjigovodstva Slove-
nije je v prvem polletju letoš-
njega leta kolektiv velenjske-
ga Modnega salona po 
uspešnosti na 23. mestu v naši 

republiki. Lep in pohvale 
vreden uspeh za 300 članski 
kolektiv. Med 100 najuspeš-
nejšimi delovnimi organiza-
cijami v Sloveniji je tudi tozd 
Jama Škale — na 39. mestu. 

Gorenje servis 

Industrijska obnova slikovnih cevi 
za barvne TV sprejemnike 

V zadnjem času se je oskrba z 
rezervnimi deli za proizvode Gorenja 
občutno izboljšala. V Gorenjevih ser-
visnih centrih Sirom po Jugoslaviji, 
vseh je 82, je mogoče dobiti večino 
rezervnih delov za proizvode tega po-
slovnega sistema, tudi s področja 
elektronike. Trenutno so še težave pri 
zagotavljanju slikovnih cevi (ekranov) 
za barvne televizijske sprejemnike, ki 
jih je treba uvažati. Vendar pa bodo. 
kot zagotavljajo, že v kratkem na voljo 
tudi slikovne cevi za Gorenjeve barvne 
televizijske sprejemnike. 

V delovni organizaciji Gorenje Ser-
vis v Titovem Velenju so začeli v okviru 
sektorja obnove in proizvodnje rezer-
vnih delov z industrijsko obnovo sli-
kovnih cevi za barvne televizijske 
sprejemnike. Industrijsko obnovljene 
slikovne cevi imajo iste lastnosti kot 
nove, Gorenje Servis pa daje zanje ob-
ičajno jamstvo. V primerjavi z novimi 

slikovnimi cevmi, ki jih je mogoče ku-
piti v konsignacijskem skladišču le za 
devize, so v Gorenju industrijsko 
obnovljene občutno cenejše in plačljive 
seveda z dinarji. 

Za industrijsko obnovo slikovnih 
cevi za barvne televizijske sprejemnike 
mora Gorenje uvoziti dele, ki pred-
stavljajo le okrog 10 % devizne vred-
nosti uvožene slikovne cevi. Se pravi, 
da bo mogoče z industrijsko obnovo 
slikovnih cevi prihraniti precej deviznih 
sredstev. Ob tem pa velja še dodati, da 
bo Gorenje Servis sam zagotovil de-
vizna sredstva za uvoz potrebnih delov, 
in to z izvozom industrijsko obnovlje-
nih slikovnih cevi v Zvezno republiko 
Nemčijo. 

Začetek industrijske obnove slikov-
nih cevi je dal dobre rezultate. No-
vembra naj bi pa naprave, kot računajo 
v Gorenju Servis, že obratovale s polno 

močjo. Se pravi, da bodo na dan in-
dustrijsko obnovili 60 slikovnih cevi. 

Sicer je mogoče pričakovati, da od 
meseca aprila 1984 naprej lastnikom 
barvnih televizijskih sprejemnikov 
Gorenje, tudi v najoddaljenejšem kraju 
v Jugoslaviji, ><e tx, treba čakati na 
zamenjavo slikov ne cevi več kot mesec 
dni. 

Pomembno je, da tehnologija, ki jo 
ima Gorenje Servis, omogoča indus-
trijsko obnovo slikovnih cevi številnih 
proizvajalcev. Na začetku bodo v sek-
torju obnove in proizvodnje rezervnih 
delov Gorenje Servis v Titovem Vele-
nju industrijsko obnavljali cevi, ki so 
vgrajene v barvne televizijske spre-
jemnike Gorenje. Postopoma pa bodo v 
Titovem Velenju začeli industrijsko 
obnavljati tudi slikovne cevi, ki so v 
barvnih televizijskih sprejemnikih 
drugih proizvajalcev. 

Podpredsednik vlade ČSSR obiskal Gorenje 
V četrtek, 13. septembra je obis-

kal sestavljeno organizacijo združe-
nega dela Gorenje podpredsednik 
vlade češkoslovaške socialistične 
republike, akademik dr. Karol La-
co v spremstvu generalnega konzu-
la ČSSR v Jugoslaviji, dr. Antoni-
na Baloka. 

Ob prihodu v Titovo Velenje je 
visokega gosta pozdravil v. d. pred-
sednika poslovodnega odbora Go-
renje SOZD Herman Rigelnik. 

Med pogovori, na katerih so sode-
lovali tudi predstavniki delovnih 
organizacij Gorenje gospodinjski 

aparati, Gorenje Elektronika 
široka potrošnja in Gorenje Com-

merce, je bila poudarjena oboje-
stranska želja, da Gorenje in njego-
vi češkoslovaški partnerji utrdijo 
sodelovanje in uveljavijo nove 
oblike, se pravi kooperacijo, spe-
cializacijo in skupen'nastop na tre-
tjih tržiščih. 

Podpredsednik vlade ČSSR dr. 
Karol Laco si je med bivanjem v Ti-
tovem Velenju z zanimanjem ogle-
dal proizvodnjo v več tovarnah Go-
renja in razstavnoprodajni center 
Gorenja. 
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Komite za družbene dejavnosti 

0 mladih ih zaposlovanju 
Na 36. seji, bila je pretekli torek, 

so člani komiteja za družbene 
dejavnosti občine Velenje namenili 
osrednjo pozornost družbenoeko-
nomskemu in družbenopolitične-
mu položaju mladih v naši občini, 
predlogu družbenega dogovora o 
temeljih skupne politike na podro-
čju zaposlovanja in njihovem ure-
sničevanju v Jugoslaviji. Na dnev-
nem redu pa so imeli še spremem-
be in dopolnitve Zakona o voja-
ških invalidih ter Zakona o civilnih 
invalidih vojne ter predlog d rume-
nega dogovora o pogojih organi-
zacije in skupnega financiranja 
mednarodnih športnih tekmovanj, 
ki se organizirajo v Jugoslaviji. 

O mladih, njihovih težavah, smo 
v naši občini veliko razpravljali ter 
zapisali mnogo stališč za izboljša-
nje stanja na tem področju. Na za-
dnji seji so namenili precej besedi 
družbenoekonomskemu in družbe-
nopolitičnemu položaju mladih v 
naši občini tudi člani občinskega 
komiteja za družbene dejavnosti. 
Menili so, da je prav, da se je mla-
dina sama začela zavzemati za svo-
jo uveljavitev. Težave mladih so 
tesno povezane z vsemi vprašanji, 
s katerimi se srečujemo v družbeni 
praksi kot delavci in občani. Zato 

bi morala občinska konferenca 
ZSMS izdelati takšno metodo dela, 
ki bo presegala splošnost predlaga-
nih ukrepov. Zlasti je pomembno 
programiranje dela, osnovne orga-
nizacije ZSMS pa bi morale" v 
samoupravnih organih in -družbe-
nopolitičnih organizacijah v delov-
nih okoljih izterjati svoj položaj in 
biti pobudniki za reševanje kon-
kretnih vprašanj v svojih sredinah. 
Pobude morajo do osnovnih orga-
nizacij prihajati od občinske kon-
ference ZSMS, ki bi morala 
spremljati tudi njihovo ui-"ničitev. 
Pomembna je tudi pr< iornost. 
Prizadevanja mladih p/, morajo 
podpreti oziroma jim pomagati 
zlasti družbenopolitični organiza-
cije. 

Posebno poglavje je prizadev-
nost mladih v mestnih krajevnih 
skupnostih. Ta splošen pojav je 
povezan s doseženim nivojem ži-
vljenja v teh krajevnih skupnostih, 

,,Kljub temu bi kazalo proučiti 
motive za to, saj je lahko eden od 
njih tudi neprimerna metoda dela 
za take razmere. Mladi premalo 
razpravljajo o kvaliteti vzgojno-
izobraževalnega dela ter o pripra-
vljenosti in usposobljenosti za delo 
(pripravništvo), prav tako so pre-

malo vztrajni pri svojih odločitvah 
in predlogih (delavski klub)", so v 
razpravi poudarili člani komiteja 
za družbene dejavnosti. Alkoholi-
zem in narkomanija sta prisotna 
povsod, s konkretnimi podatki pa 
je treba spregovoriti o načinih 
zdravljenja, o pomoči širše 
družbenopolitične skupnosti, po-
membna pa je tudi usmeritev ob-
činske konference ZSMS pri orga-
niziranju samopomoči. Med dru-
gim so člani občinskega komiteja 
za družbene dejavnosti podprli 
predloge za ustanovitev študent-
skega servisa, občinski skupnosti 
za zaposlovanje pa naložili naloge, 
da pri tem marljivo sodeluje. 

Predlog družbenega dogovora o 
temeljih skupne politike na po-
dročju zaposlovanja in njenem 
uresničevanju v SFRJ je po mne-
nju članov komiteja bistveno kva-
litetnejši od osnutka, še vedno pa 
so preveč splošno opredeljena 
skupna izhodišča politike zaposlo-
vanja in kadrovska reprodukcija 
nasploh. Največja pomanjkljivost 
tega predloga je nedefiniranje 
pojma produktivnega zaposlova-
nja. V 6. členu je naštetih le nekaj 
ukrepov, s katerimi naj bi povečali 
produktivnost dela. Višina in način 

Občina Velenje 

Prospekt celovite turistične ponudbe 
Na zadnji seji izvršnega sveta 

skupščine občine Velenje so 
namenili med drugim vso pozor-
nost tudi Naravnemu zdravilišču 
Topolšica. Obravnavali so proram 
ukrepov za zagotovitev uspešnega 
poslovanja. 

Menili so, da je predložen 
program kvalitetna osnova za 
uspešno poslovanje. Posebno 
pozornost morajo v Topolšici 
nameniti prodaji svojih zmogljivo-
sti na tuje, saj je bila tudi njihova 
osnovna usmerjenost v investicij-
skem programu izvozna. Precej 
težav imajo v Topolšici, ker v tem 
kraiu ni drugih spremljajočih ob-

jektov — igrišč, trgovine itd. Prav 
zato so pozvali komite za gospo-
darstvo, planiranje in varstvo oko-
lja, da pospeši sprejem zazidalnega 
načrta za Topolšico in da izvede 
tudi vse nadaljne aktivnosti za 
pričetek gradnje, saj bodo takrat 
pričeli graditi tudi objekte, ki so 
zelo pomembni za Naravno zdrar 

vilišče Topolšica. Krajevni 
skupnosti Topolšica in telesno 
kulturni skupnosti so priporočili, 
da zagotovijo sredstva za izgra-
dnjo igrišča in tenis igrišč v tem 
kraju. Rudnik lignita Velenje pa 
naj pospeši gradnjo Severne magi-
strale, ki bo turistom zagotavljala 
boljšo povezavo s Topolšico. 

Sprejeli pa so tudi usmeritve za 
izdajo prospekta turistične ponud-
be občine Velenje s posebnim pou-
darkom na Zdravilišču Topolšica. 

Občina Velenje trenutno nima 
nikakršnega propagandnega mate-
riala (prejšnji prospekt je že pošel) 
s katerim bi obveščala turiste o 
svoji ponudbi, prav tako pa tudi 
Zdravilišče Topolšica doslej še ni 
uspelo zagotoviti sredstev v ta 
namen. Tako je res zadnji čas, da 
nemudoma pridobimo prospekt o 
turistični ponudbi občine Velenje, 
saj nas bodo gostje lahko obi-
skali le, če bodo obveščeni o tem, 
kaj vse jim nudimo. 

Odbor za reševanje stanovanjskih vprašanj delavcev zaposlenih pri samostojnih 
obrtnikih občine Velenje 

Še kar uspešni 
Stanovanjskih težav, takšnih ali 

drugačnih, je pri tej draginji vedno 
več. Odbor za reševanje stano-
vanjskih vprašanj delavcev zapos-
lenih pri samostojnih obrtnikih 
velenjske občine se trudi, da bi jih 
rešil kar se da uspešno. 

»Vsak obrtnik, ki ima zaposle-
ne delavce, odvaja določena 
sredstva tudi za stanovanjsko 
gradnjo zaposlenih v drobnem 
gospodarstvu. Naloga našega 
odbora pa je, da ta denar na 
najboljši način tudi uporabi za 
reševanje teh vprašanj delavcev 
zaposlenih pri samostojnih 
obrtnikih. Letos je odbor, ki de-
luje v okviru sindikata pri zdru-
ženju obrtnikov naše občine, 
razdelil 300 starih milijonov za 

j . jgj. - — «•« » i K j j 

k L' fct >1 

Zvone Pisanec 

kredite,« sta povedala predsedni-
. ca odbora za reševanje stanovanj-
skih vprašanj delhvcev zaposle-
nih pri obrtnikih občine Velenje 
Ivica Ovčjak in član odbora Zvo-
ne Pisanec. Sicer pa je odbor za 
letos načrtoval milijardo 221 sta-
rih milijonov dinarjev, do sedaj pa 
se je v ta sklad nateklo že 66 
odstotkov načrtovane vsote. 

Naša sogovornika sta nam po-
vedala, da imajo pri velenjskem 
združenju kar dobro urejeno re-
ševanje stanovanjskih vprašanj 
delavcev zaposlenih v drobnem 
gospodarstvu kot v drugih 
občinah in da ima vsak delavec, če 
le izpolnjuje razpisne pogoje, 
možnost dobiti kredit ali stano-
vanje. »Kljub temu ne moremo 
ugodno rešiti vseh prošenj. Izde-

Ivica Ovčjak 

lan imamo pravilnik, ki se ga po-
sebna komisija ali odbor kar 
dosledno držita. Kriteriji za do-
delitev stanovanj so zelo strogi, 
prav tako za pridobitev kredita. 
Seveda imajo tudi pri nas pred-
nost mlade družine in delavci, ki 
so pri samostojnih obrtnikih za-
posleni že dalj časa. Pri dodelje-
vanju poskušamo biti tudi malo 
človeški, ne le administrativno 
togi.« 

Do sedaj j im je uspelo kupiti 15 
lastnih stanovanj, pri nekaterih pa 
so solastniki. V novi soseski Ed-
varda Kardelja je odbor namera-
val kupiti 5 stanovanj, po zadnjem 
izračunu cene kvadratnega metra 
pa imajo dovolj denatja le za na-
kup garsonjere in dvosobnega 
stanovanja. 

Zapisali smo že, da na odbor 
»prihaja« več prošenj, kot pa je 
možnosti. »Res pa je da se poja-
vijo težave tudi takrat, ko je treba 
plačati soudeležbo. Nekateri zelo 
hitro menjajo službe, drugi spet so 
premalo obveščeni. Tako mnogi 
zamudijo razpisne roke, ki j ih 
odbor razpiše spomladi, hudova-
nje in negodovanje sta povsem 
odveč. Pri obrtnem združenju se 
lotevamo reševanja stanovanjskih 
vprašanj delavcev zaposlenih pri 
samostojnih obrtnikih tako kot v 
združenem delu, zato imajo naši 
delavci enake pravice za dodelitev 
posojila ali stanovanja kot v de-
lovnih organizacijah. Vendar tega 
mnogi ne vedo,« sta ob koncu 
pogovora povedala Ivica Ovčjak 
in Zvone Pisanec. 

„NAŠ ČAS" , glasilo Sociali-
stične zveze delovnega ljudstva, 
izdaja Center za informiranje, 
propagando in založništvo, cesta 
Františka Foita 10. 

,,NAŠ ČAS" , je bil ustanov-
ljen 1. maja 1965; do 1. januarja 
1973 je izhajal kot štirinajstdnev-
nik ,,Šaleški rudar" kot tednik pa 

izhaja „Naš čas" od prvega mar-
ca 1973. 

Uredništvo: Stane Vovk — od-
govorni urednik (direktor in glav-
ni urednik) Bogdan Mugerle, Ja-
nez Plesnik, Tatjana Podgoršek, 
Boris Zakošek, Mira Zakošek in 
Milena Krstič Planine (novinarji).. 
Izhaja ob četrtkih. 

izplačevanja denarnega nadomesti-
la med začasno brezposelnostjo 
(predlog predvideva 75 odstotkov 
zajamčenega osebnega dohodka 
kot najnižji znesek denarnega na-
domestila) je za Slovenijo nespre-
jemljiv. 

Dogovor prav tako ne omenja 
potrebo po kvalitetni kooperativi 
med štipendiranjem in zaposlova-
njem. Nepojmljivo je, zakaj ni 
med podpisnicami tega družbene-
ga dogovora Zveza skupnosti za 
zaposlovanje, saj bo ta ena od naj-
odgovornejših pri oblikovanju te 
politike. V dogovoru pa je tudi ne-
smiselno ponavljanje udeleženci se 
zavezujemo, kot da že sam 
družbeni dogovor ni dovolj zave-
zujoč. O predlogu družbenega do-
govora o temeljih skupne politike 
na področju zaposlovanja in nje-
nem uresničevanju v SFRJ bodo 
obširneje spregovorili tudi konec 
meseca delegati republiške skup-
ščine. 

Občinsko tekmovanje v SLO in DS 

Letos več ekip 
Predstavnik i obč inske kon-

ference socia l ist ične zveze ter 

zveze rezervnih vojaških sta-

rešin so se dogovori l i , da bo 

letošnje obč insko tekmovan je 

v veščinah splošnega ljudske-

ga odpora in družbene samo-

zašč i te 7. ok tobra , sodi lo pa bo 

v splet prireditev ob le tošn jem 

prazn iku obč ine Velenje . N a 

tekmovan ju , k i ga bosta pri-

pravili komis i j a za idejno-po-

l i t ično izobraževanje, stro-

kovno-vojaško ter samozaš-

č i tno usposabl janje , in komi-

sija za S L O . in D S ter druge 

družbene akt ivnost i pri 

obč insk i konferenci Z R V S 

Program občinskega tekmova-
njaje zelo pester in raznolik, saj se 
bodo tekmovalci pomerili v stre-
ljanju, poznavanju pehotnega 
orožja, topografiji, organiziranju 
narodne zaščite, opisu velenjske 
občine in drugem. Seveda pa ne 
bo manjkalo tudi drugih različnih 
spretnosti. 

Rezervni vojaški sta-
rešine bodo ta dan, to je 7. 
oktobra, pripravili tudi orienta-
cijski pohod, na katerem bodo na 
različnih delovnih točkah reševali 
številne naloge. Prav (ako bodo 
opravili preveijanje znanja iz 
programa usposabljanja rezer-
vnih vojaških starešin za letošnje 
leto (Naša obramba, številka 2, 
1984) . 

Z lanskega — prvega tekmovan ja 

Ozimnica 

Večja posojila 
Poletje se izteka, približuje se je-

sen, z njo pa nemalo skrbi za nakup 
tega ali onega. Med te nalfupe sodi 
tudi ozimnica, za katero pa mora-
mo vsako leto odšteti vse več denar-
ja. Da bi potrošnikom omogočili 
večji nakup ozimnice, so se nekate-
re trgovske delovne organizacije tu-
di letos odločile za prodajo ozimni-
ce na potrošniško posojilo. 

Najprej smo obiskali veleblagov-
nico ljubljanske Name v Titovem 
Velenju, saj je pri njih letos možno 
kupiti ozimnico z nekoliko večjim 
potrošniškim posojilom, in sicer 
15.000 dinarjev. S prodajo ozimni-
ce so začeli že pred dnevi, možno 
pa je kupiti tudi svinjske polovice 
in ostale vrste mesa. 

,,Prepričani smo, da bomo naše 
potrošnike zadovoljili z nudenim 
blagom za ozimnico, tako po kvali-
teti, kakor tudi po želeni količini. 
Poleg tega pa smo v Nami ta pone-
deljek organizirali tudi akcijsko 
prodajo proizvodov nekaterih 
znanih proizvajalcev kot so Eta Ka-
mnik, Podravka in drugi. To blago 
je bilo ceneje tudi od 20 do 40 od-
stotkov," je povedala Gabi Hriber-
nik, poslovodkinja samopostrežne 
trgovine v velenjski Nami. 

Kako pa so letos organizirali pro-
dajo ozimnice v Tržnici kmetijske-
ga kombinata Emona v Titovem 
Velenju? Vodja temeljne organiza-
cije Tržnice Pavle Popič je povedal, 
da prav te dni pričakujejo večjo 
količino ozimnice iz lastne proiz-
vodnje. Tudi pri njih je moč kupiti 
vse blago na potrošniško posojilo v 
višini 15.000 dinarjev. Prodajajo 
pa že krompir Igor, sveže svinjske 
polovice iz lastne farme, čebulo, ze-
lje in hruške. Nekaj dni kasneje pa 
bodo kupci ozimnice lahko v Tržni-
ci kupili še jabolka za zimo. Kupci, 
ki jih je iz dneva v dan vse več, pa 
lahko kupijo vse za svojo shrambo 
od 7. do 19. ure vsak dan. 

B. M. 

Velenje, bodo sodelovale naj-

boljše ekipe s predhodn ih 

tekmovan j rezervnih vo jašk ih 

starešin v krajevnih skupnos-

tih velenjske obč ine . Po leg 

omen jen ih bodo sodelovale še 

ekipe postaje mi l ice , terito-

rialne obrambe , civi lne zašči-

te, taborn ikov , lovcev ter 

m lad ine iz krajevnih skupnost i 

ter srednjih in osnovnih šol. 

Na skupnem cilju pohodnikov 
na Paških vrhovih bo svečan« 
sklepna slovesnost, na kateri bodo 
razglasili rezultate ter najboljšim 
ekipam in posameznikom podelili 
priznanja in knjižne nagrade. Ob 
tej priložnosti bo vsem udeležen-
cem spregovoril generalpolkov-
nik Ivan Dolničar, pripravili pa 
bodo tudi kulturni program in 
tovariško srečanje. 

B. M. 

Samoupravna stanovanjska 
skupnost občine Velenje 

V sredo, 26. septembra, ob 17. uri, bo v sejni sobi Občin-
skega sindikalnega sveta (stavba sodišča), 8. seja zborov in 
skupščine Samoupravne stanovanjske skupnosti občine Velenje. 
DNEVNI RED: 

1. Imenovanje komisij za verifikacijo pooblastil zbora upora-
bnikov in zbora izvajalcev 

2. Poročilo o realizaciji sklepov 7. seje skupščine 
3. Sprejem pogodbe o dolgoročnem opravljanju storitev pri 

vzdrževanju stanovanjskih hiš v družbeni lastnini občine Velenje 
4. Sprejem rebalansa plana večjih popravil, amortizacije in 

solidarnostnega sklada za leto 1984 

5. Sprejem samoupravnega sporazuma za izvedbo sekun-
darnega toplovodnega omrežja v KS Staro Velenje 

6. Sprejem pravilnika o načinu poračunavanja vloženih sred-
stev imetnikov stanovanjske pravice v družbena stanovanja 

7. Sprejem liste novih upravičencev do delne nadomestitve 
stanarine v letu 1984 

8. Sprejem, predloga prednostne liste upravičencev do 
stanovanj zgrajenih iz sredstev Skupnosti pokojninskega in invali-
dskega zavarovanja občine Velenje 

9. Sprejem elaborata o družbenoekonomski upravičenosti 
ustanovitve Delovne skupnosti skupnih služb SIS gospodarskih 
dejavnosti občine Velenje 

— Sprejem samoupravnega sporazuma o medsebojnih 
pravicah, obveznostih in odgovornostih med SIS gospoc'-.rskih 
dejavnosti občine Velenje in Delovno skupnostjo skupnih služb 
SIS gospodarskih dejavnosti občine Velenje 

— Sprejem samoupravnega sporazuma o medsebojnih pravi-
cah, obveznostih in odgovornostih med SIS gospodarskih 
dejavnosti občine Velenje in Delovno skupnostjo skupnih služb 
SIS gospodarskih dejavnosti 

— Sprejem soglasja k razvidu del in nalog Delovne skupnosti 
skupnih služb SIS gospodarskih dejavnosti, statusnim določbam 
statuta Delovne skupnosti skupnih služb SIS gospodarskih dejav-
nosti 

10. S p r e j e m p r a v i l n i k a o k n j i g o v o d s t v u 
11. Tekoče zadeve 

12. Vprašanja delegatov 

Sedež uredništva in uprave: 
Titovo Vrtenje, cesta Františka 
Foita 10, telefon (063) 853-451, 
855-450, 856-955, 854-761. Brzo-
javni naslov; Informativni center 
Velenje. < 

Cena posameznega izvoda je 17 
dinarjev. Letna naročnina za in-
dividualne naročnike je 720 di-

narjev (na mesec 60 dinarjev), za 
tujino 1530 dinarjev. 

Žiro račun pri SDK, podruž-
nica Titovo Velenje, številka 
52800—603—38482. 

Grafična priprava, korekture, 
tisk in odprema: ČGP Večer Ma-
ribor. 

Nenaročenih rokopisov in 
fotografij ne vračamo. 

Za ,,Naš čas" se po mnenju se-
kretariata za informacije izvršne-
ga sveta Skupščine SR Slovenije, 
številka 421—1/72 od 8. fe-
bruarja 1974 ne plačuje temeljni 
davek od prometa proizvodov. 
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Akcijska konferenca ZK RLV 

Poleg vsebinskih vprašanj tudi 
lastna učinkovitost 

Predlog sklepov 13. seje CK ZKJ 
jetudi pred komuniste Rudnika li-
gnita Velenje postavil odgovorne 
naloge. Te imajo le toliko večjo te-
io , če vemo, da v dvaindvajsetih 
osnovnih organizacijah deluje Mizo 
800 komunistov. 

O tem, kako so se lotili razprav, 
smo postavili vprašanje predsedni-
ku akcijske konference ZK rudnika 
Francu Druksu. Povedal je, da se 
bodo razprave v vseh osnovnih 
organizacijah pričele v prihodnjih 
dneh in pričakujejo, da bodo te 
živahne, saj samo razpravljanje o 
sklepih ni dovolj, zato bo poudarek 
na soočenju s stanjem v njihovih 
delovnih sredinah. 

V tem času stojijo pred komuni-
sti RLV dve odgovorni nalogi. Ze 
konec septembra bo na REK Franc 
Leskošek-Luka problemska konfe-
renca, povezana z obiskom delovne 
skupine CK ZKS, kije bila letošnjo 
pomlad v tem gigantu in z obiskom 
predsednika CK ZKS Andreja Ma-
rinca. Osnovni cilj te problemske 
konference bo, da se komunisti v 
Reku končno poenotijo in se do-
govorijo za skupne aktivnosti. 

Hkrati se pripravljajo tudi na 
sprejemanje sprememb in dopolni-
tev Samoupravnega sporazuma o 
združitvi v sozd, ki je bil sprejet le-
ta 1978. Ves čas od sprejetja tega 
temeljnega dokumenta pa do danes 
so v Rek Franc Leskošek-Luka vla-
gali vse napore za vsebinsko izbolj-
šanje družbenoekonomskih odno-
sov. Vzporedno s tem so v celotnem 

slovenskem elektrogospodarstvu 
potekale priprave na reorganizacijo 
elektrogospodarstva in premogov-
ništva. In prav v tem času so pri-
prave in dogovor o družbenoeko-
nomskih odnosih v Rek tako daleč, 
da se lahko sprejme tak temeljni 
akt, ki bo služil kot osnova za delo 
oziroma obnašanje v prihodnje. 

Franc Druks: „ Večjo učinkovitost 
bomo lahko dosegli le tako, da bo-
mo stvari znali prenesti med l judi ." 

Sprejetje tega akta pa je šele 1. 
faza. Sledilo bo urejanje razmerij 
na posameznih področjih. Gre za 
razmerja pri ustvarjanju in delitvi 
skupnega prihodka, čistega 
dohodka in sredstev za osebne do-

V gradbeno industrijskem pod-
jetju Vegrad delujejo osnovne 
organizacije Zveze komunistov v 
vseh temeljnih organizacijah zd-
ruženega dela, o skupnih vpraša-
njih pa razpravljajo komunisti v 
stalni akcijski konferenci Zveze 
komunistov, ki deluje na nivoju 
delovne organizacije. 

Komunisti Vegrada se aktivno 
vključujejo v razreševanje vseh 
nastalih vprašanj. Teh pa v grad-
beništvu v zadnjem času res ni 
malo, saj so pogoji gospodarjenja 
za njih še posebej zahtevni. Pred 
nedavnim so na nivoju delovne 

Stalna akcijska konferenca ZK Vegrada 

iititi morajo standard 
gradbenih delavcev 

osnove dela, kar pa je nedopus-
tno.« V Vegradu so doslej dose-
gali, kljub vsem težavam dokaj 
dobre poslovne rezultate, pred-
vsem zato, ker so precejšen del 
svojih zmogljivosti usmerili tudi 
na tuja tržišča. V letošnjem letu 
j im žal ni uspelo dobiti toliko del 
kot so načrtovali. Tudi o teh 
težavah so razpravljali komunisti, 
ki so zahtevali, da v delovni 
organizaciji takoj odpravijo tiste 
pomanjkljivosti, ki preprečujejo 
večje nastopanje na tujih trgih. 
Prepričani so namreč, daje na tem 
področju poleg objektivnih tudi 
nekaj subjektivnih razlogov. 
Stalna akcijska konferenca se je 
vključila tudi v obravnavo stabi-
lizacijskih ukrepov, ki so jih v ce-
loti podprli. Prav tako pa so te-
meljito razpravljali tudi o sana-
cijskih programih tozdov, ki po-
slujejo z izgubo, oziroma o pred-
sanacijskih programih tistih toz-
dov. ki poslujejo na robu renta-
bilnosti. V svojih okoljih bodo 
storili vse, da • bodo sprejete 
ukrepe uresničevali. Spremljanje 
teh ukrepov bodo preverjali ob 
vsakokratni obravnavi periodič-
nih oziroma zaključnih računov. 

Precej pozornosti pa so name-
nili tudi padanju standarda 
gradbenih delavcev. Zahtevali so, 
da poslovodni delavci, samo-
upravni organi ter organizatorji 
proizvodnje predlagajo ukrepe za 
boljšo organizacijo dela, discipli-
no in znižanje stroškov in na ta 
način zagotovijo, da bo najnižji 
osebni dohodek za najenostav-
nejša dela pri izpolnjevanju nalog 
znašal najmanj 15 tisoč dinarjev. 

Tudi komunisti sami morajo 
poživiti svojo aktivnost. V svojih 
okoljih morajo storiti vse, da bodo 
dosledno izvajali sprejete ukrepe, 
saj se zavedajo, da je to edina pot 
do uspešnega poslovanja in do 
socialne varnosti zaposlenih. 

To so torej poglavitne naloge, 
katerim bodo namenili v tem času 

komunisti Vegrada vso pozor-
nost. Aktivno se vključujejo tudi 
že v razpravo o predlogih sklepov 
13. seje CK ZKJ . Na ravni de-
lovne organizacije so pripravili 
sestanek na katerem so se dogo-
vorili, da bodo razprave o tem 
gradivu organizirali po osnovnih 
organizacijah Zveze komunistov, 
razpravo pa bodo pripravili tudi 
na nivoju delovne organizacije, 
kjer bodo oblikovali skupna sta-

Jure Srebotnik 

organizacije spregovorili o vseh 
nalogah, kij ih morajo nemudoma 
uresničiti. 

Kot je povedal predsednik ak-
cijske konference Z K Jure Sre-
botnik, ugotavljajo v Vegradu 
veliko težav zaradi neurejenih 
dohodkovnih odnosov. To ovira 
proizvodnjo, zaostruje odnose ter 
povzroča materialno in politično 
škodo. Z urejanjem zaostrenih 
ekonomskih odnosov med tozdi 
izgubljajo delovni čas. Vzrok 
zaostritve odnosov je tudi ne-
skladje cen gradbenih storitev s 
cenami repromaterialov in ener-
gije ter vztrajanje, poudarjajo, da 
gradijo stanovanja, katerih kvad-
ratnih meter je med najcenejšimi 
v Sloveniii »Cenenost gradnje 
podpiramo,« pouidaija Jure Sre-
botnik. »vendar razlike med 
stroški in ceno zai enoto dela ni 
mogoče več pokriiti z notranjimi 
rezervami in gre to> torej na škodo 
standarda gradbemega delavca in 
v škodo razširitve materialne 

hodke, skupno stanovanjsko politi-
ko, izobraževanja, ustanovitev po-
sebne finančne službe . . . 

Referendum bo v začetku oktob-
ra. ,,To je za komuniste v Reku do-
volj odgovorna politična preizkuš-
nja, na katero se želijo v osnovnih 
organizacijah temeljito pripraviti, 
kajti prav enotnost in učinkovitost 
komunistov se bo lahko merila 
skozi to, kako bodo ti akti sprejeti 
in kako bodo zaživeli," je poudaril 
Franc Druks. ,,Do sedaj se je pogo-
sto dogajalo, da še tako dobro za-
pisanih sklepov ali dogovorov ni-
smo znali uresničiti, prenesti med 
delavce, pred samoupravne organe. 
To so potrdile tudi zadnje obravna-
ve v osnovnih organizacijah, kjer se 
je žal pokazala tudi dvoličnost ne-
katerih članov ZK, ki so v razpra-
vah sodelovali pri oblikovanju 
odločitev. Potem pa, ko so se poja-
vili v drugi vlogi, v drugi funkciji, 
pa so se obnašali povsem drugače," 
je bil kritičen Franc Druks. 

In še nekaj: „Obenem, ko komu-
nisti rudnika razpravljamo o vse-
binskih vprašanjih, razpravljamo 
tudi o lastni učinkovitosti. Večjo 
učinkovitost pa bomo lahko dosegli 
le tako, da bomo stvari znali prene-
sti med ljudi, da bomo pred njimi 
nastopili z argumenti. Zal pa je po-
gosto naš besednjak preveč ab-
strakten in nič čudnega ni, da ljudje 
marsičesa ne razumejo. Tudi ta-
krat, ko gre za urejanje družbeno-
ekonomskih odnosov v energetiki, 
ko gre za dovolj veliko življenjsko 
soodvisnost energetike in premo-
govništva. Status sistemskih izgu-
bašev nam ni ugoden, čeprav bi ne-
kateri radi prikazali prav to. Kajti 
tak status za nas pomeni, da ne po-
znamo ekonomske cene premoga in 
elektrike. Tudi uporabnik ne raču-
na na njo, ampak na tisto, ki je 
umetno postavljena. Takšen polo-
žaj nas sili v to, da je tudi višina 
sklada skupne porabe na delavca 
postavljena umetno, da so točno 
določena sredstva za stanovanjski 
sklad, da ni akumulacije — skrat-
ka, da nimamo normalnih pogojev 
za gospodarjenje. To pa so kon-
kretne stvari. In prav takšen pri-
stop moramo doseči tudi v osnov-
nih organizacijah ZK. Takšnega to-

rej, da se bomo komunisti pogovar-
jali med seboj konkretno in ne ab-
straktno." 

V razreševanje težav se bo še na-
prej vključeval tudi OK ZKS Vele-
nje, je za sklep našega pogovora 
povedal Franc Druks. „Ta pristop 
ni nov, je pa dodatna spodbuda za 
usmerjanje aktivnosti pri nalogah, 
ki so že dalj časa v ospredju." 

mkp 

Varna pot v šolo 

niso bila zaman 
Občinski svet za preventivo in 

vzgojo v cestnem prometu je v 
zadnjem času uspešno uresničeval 
svoje naloge, zlasti veliko pozor-
nosti pa je svet namenil našim naj-
mlajšim na njihovi poti v šolo. 
Akcijo so uspešno izvedli, rezultat 
teh prizadevanj pa je med drugim 
tudi dejstvo, da se v zadnjih treh 
tednih ni pripetila nobena promet-
na nezgoda v kateri bi bil udeležen 
otrok, prvošolec ali učenec. To 
pomeni, da so napori vseh, ki so v 
akciji sveta sodelovali, rodili sado-
ve, pa tudi vložena sredstva so bila 
opravičena. 

Na zadnji seji sveta, ki je bila na-
menjena predvsem programskemu 
delu prometne vzgoje ter navodi-
lom republiškega sveta v vrtcih in 
osnovnih šolah. Spregovorili so tu-
di o gmotnem položaju občinskega 
sveta, pri čemer so ugotovili, da 
svet iz občinskega proračuna 2e 
dve leti ni prejel nikakršnih denar-
nih sredstev za potrebe svoje de-
javnosti, zavarovalna skupnost 
Triglav pa je v lanskem letu sred-
stva zmanjšala, letos pa je financi-
ranje z njihove strani še odprto. 

Zadnje seje so se udeležili tudi 
novi člani sveta, ki jih je imenova-
la skupščina občine Velenje in od 
katerih svet pričakige novih spod-
bud, ki bi obogatile dosedanje de-
lo. Ob tej priliki so člani sveta tudi 
obsodili (ne)delo dosedanjega sek-
retarja sveta, saj njegove dejavno-
sti vsa leta nazaj ni bilo čutiti. Za-
to so člani sveta predlagali občin-
ski skupščini sprejem dveh statu-
tarnih aktov, ki naj bi podrobneje 
opredelila delo celotnega sveta in 
vseh njegovih organov. 

B. M . 

Savinjsko Šaleška gospodarska zbornica 

V Mozirju brez izgub 
je konvertibilni priliv manjši od 
lanskega in da v nobeni 
organizaciji združenega dela ni bil 
v celoti uresničen načrt za letošnje 
prvo polletje. 

Mozirsko gospodarstvo je pol-
letje sklenilo brez izgub. Žal o 
podobnih uspehih za velenjsko 
občino ne moremo govoriti. Sku-
pen znesek izgub je res precej 
manjši kot lani v enakem času, še 
vedno pa velik. Levji delež, kar 93 
odstotkov, odpade pri tem pa 
Gorenje. 

Preteklo sredo se je sestal 
Izvršilni odbor Savinjsko Šaleške 
gospodarske zbornice, ki je na 
začetku seje pregledal analizo 
rezultatov gospodaijenja v 
občinah Velenje in Mozi i je v le-
tošnjem prvem polletju. 

Nekateri pokazatelji so v pri-
meijavi z lanskimi izredno spod-
budni, ne bi pa nas smeli zavesti, 
kajti visoke stopnje rasti celotnega 
prihodka in nekaterih drugih 
ekonomskih kategorij so v veliki 
meri odraz inflacije. Kl jub temu 
pa je pomemben uspeh dosežen 
na področji) industrijske proiz-
vodnje in to v obeh občinah. V 
Velenju seje ta povečala kar za 14 
odstotkov (za primerjavo povej-
mo, da seje v Sloveniji za 3,4 in v 
Jugoslaviji za 4,6 odstotka). Več 
kot lani smo porabili sredstev za 
naložbe, vendar pa z njihovim 
deležem v družbenem proizvodu 
ne moremo biti zadovoljni, saj 
znaša ta v občini Mozirje le 8.4 t 
odstotke in po oceni ne zagotavlja ' 
niti enostavne reprodukcije, v 
občini Velenje pa je ta delež sicer 
spodbudnejši, znaša 18,6 odstot-
ka, vendar pa so vanj zajete vse 
investicije v zvezi z energetiko, kar 
precej poveča delež in zamegli 
sliko. 

In kako je bilo z izvozom? V 
občini Velenje se je ta povečal za 
21 odstotkov, pokritje uvoza z iz-
vozom je pozitivno, tako je tudi v 
občini Moziije, kjer pa skrbi to, da 

Velike probleme pa v obeh 
občinah povzročajo obresti. Te so 
v občini Velenja letos dosegle že 
82 odstotkov izplačanih osebnih 
dohodkov, v občini Moziije pa 45 
odstotkov. 

Člani izvršilnega odbora Sa-
vinjsko šaleške gospodarske 
zbornice so v nadaljevanju seje 
pregledali kako je z razbreme-
njevanjem gospodarstva in izva-
janjem ukrepov, obravnavali pa 
so tudi izvajanje sanacijskih pro-
gramov v Gorenju, Farmin Inži-
niringu, RTC Golteh in Vekosu 
ter HPH in hotelu Vesna v To-
polšici. Spregovorili so tudi o 
analizi razvojnih možnosti Slo-
venije ter družbenem dogovoru s 
področja drobnega gospodarstva 
o pospeševanj u razvoj a domače in 
umetne obrti ter o nadomestilih za 
gospodaijenje z združenimi 
sredstvi poslovodje v pogodbeni 
organizaciji združenega dela. 

lišča. Jure Srebotnik 

Elkroj gradi v krajevni skupnosti Luče 

Veliko prostovoljnega dela 
V zaselku R a d u h a v krajevni 

skupnost i L u č e h i t i jo z grad-

njo in ure jan jem prostorov za 

bodoči obrat M o d n e konfek-

cije E lk ro j JI Moz i r j a . V delo 

se z vel iko volje in prizadeva-

nja vk l juču je jo tudi delavci 

tega uspešnega kolekt iva. 

Z las t i so se izkazal i pri gradnj i 

vodovoda na zelo zahtevnem 

terenu. Prvo akc i jo so pripra-

vili ž e4 . avgusta. N a njej j e b i l o 

200 delavcev iz Elkrojevih te-

mel jn ih organizac i j v Nazar-

jah in Šoš tan ju , pa tudi precej 

domač inov . Vodovod namreč 

ni potreben samo za obrat , 

ampak tudi za oko l i ške prebi-

valce, k i ima jo vel iko težav 

prav s p i tno vodo. 

N a prvi akcij i so izkopal i 

jarek, polož i l i cevi in j i h zasuli 

na 600 metr ih , za d rugo akci-

jo , b i la j e v soboto, pa j i m j e 

ostalo še dobr ih 300 metrov. V 

soboto se j e akcije udelež i lo 

120 delavcev Elkroja , 25 j i h j e 

b i lo iz Šoštanja, domač i nov in 

učencev 7. in 8. razreda lučke 

osemletke. Vsi so mar l j i vo 

delal i , pa tudi vzdušje j e b i lo 

enkratno. Vsi namreč od no-

vega obrata pr ičaku je jo veli-

ko, zato bi radi , da bi z de l om 

pričeli č impre j i n se z izdelki 

vkl juči l i v izvoz. „ 

S s trmino so se spoprijeli tudi delavci in delavke iz Šoš tan ja 

Tud i tokrat so se s p o m o č j o 

izkazal i delavci temel jne 

organizaci je iz Šoštanja. O 

tem men i Cvetka Božičevič, 

p omočn i k vodje tozda, takole: 

»Tud i v našem tozdu se vese-

l imo novega obrata , saj vemo , 

kako p o m e m b n o j e zaposlo-

vanje ženske de lovne sile na 

man j razvitih območ j i h . Vsi 

smo pripravl jeni pomagat i . 

N a prvi akciji nas je b i lo neka j 

man j , danes pa že precej več. 

Reči pa m o r a m , da b i se akcije 

z veseljem udeleži l i vsi, če b i le 

vedeli, da b o m o z gradn jo 

novih prostorov pričeli k m a l u 

tudi v Šoštanju .« 

mm 

Cvetka Bož ičev ič : » Z veseljem 

pomagamo« 

- mm'<- = % u m — 
Zlast i v spodnjem delu je b i lo delo zelo naporno 
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Mednarodni festival amaterskega filma 

Odlična organizacija 
W . , . i -

Pravkar smo se trge člani Kino 
kluba ,,Gorenje" iz Titovega 
Velenja, Darko Repenšek, Mirko 
Brešar in Boris Salobir vrnili z 
mednarodnega festivala amater-
skega filma, ki ga v sestavu UNI-
CA-e vsako leto prirejalo v 
severnomoravskem mestu 
RYCHNOV NAD KNEŽNOU na 
Češkoslovaškem. Festival, ki je bil 
že XXVI . po vrsti, je trajal od 6. 
do 8. septembra, imenuje pa 
se RYCHNOVSKA OSM1ČKA ali 
R 8. 

Na ta festival nas je preko 
m e d n a r o d n e g a z d r u ž e n j a 
kinoamaterjev povabil organiza-
tor, to je okrajno kulturno središče 
Richnov nad Knežnou. Poleg 
mednarodnega je bil to še festival 
čeških kinoamaterjev, ki so poslali 
kar 114 svojih filmov. Iz enajstih 
drugih evropskih dežel in ZDA je 

"prispelo 36 filmov, nekatere od teh 
pa smo že videli na festivalih pri 
nas. 

Za film OBISK Borisa Salobirja 
smo prejeli zlato medaljo (ročno 
izvezeno zlato ptico v stilu čipk) za 
najboljši tuji film. Za filma 
TUJEC in BLADA je Marjan 
Močivnik prejel diplomo za kvali-
teto, prav tako Lijana Martine za 
film ISKANJE. Na festivalu so se 
izkazali tudi naši kolegi 
kinoamaterji iz Maribora, Pančeva 
in Skopja. 

A v tem primeru naši filmski 
uspehi niso pomembni. Mnogo 
večji vtis je v nas pustila odlična 
organizacija festivala in kvaliteta 
projekcije filmov. Mestece 
Rychnov nad Knežnou, po veliko-
sti ga lahko primerjamo s Titovim 
Velenjem, vendar je staro in ga 
Krasi čudovit baročni grad, je bil 
okusno in dobro opremljeno s 

transparenti, plakati in panoji, ki 
so pozdravljali prihajajoče kino-
amaterje, vabili na projekcije in 
predstavljali festival. Vsak dan fe-
stivala je izšel poseben bilten z 
zanimivostmi in obvestili in zanj 
smo tudi mi imeli dva pogovora. 
Zvečer so na panojih visele foto-
grafije ki so prikazovale dogodke 
tistega dne in udeležence. Ker so 
bile filmske projekcije v mestnem 
kinu, to je malo dlje od hotela, 
kjer smo stanovali, je bil vsako ju-
tro organiziran avtobusni prevoz 
do kina, opoldan pa nazaj. Peljali 
so nas na izlet na Orličke gore, 
priredili zabavne igrice, koncert 
jazza, ogled filmov o Pragi, vsak 
večer pa nas je v hotelu zabavala 
glasbena skupina do jutra. 

Kaj naj še povem? 
Bili smo že na mnogih festivalih 

doma in v tujini, tako dobro,prga-
niziranega in izpeljanega festivala 
pa še nismo videli. Za vsem tem je 
stala kopica ljubiteljev amaterske-
ga filma, ki so vse skupaj vodili in 
bili z nami, res pa je, da je tovrst-
na kultura na Češkem dosegla 
zavidljiv nivo in je deležna velike 
družbene podpore. Ta festival bi 
moral videti vsak, ki se pri nas uk-
varja s temi rečmi! 

Cehi so prijazni ljudje, Jugoslo-
vane imajo radi, zelo radi prihaja-
jo k nam na morje, pa tudi 
sporazumeti se da z njimi odlično. 
Nudili so nam vso gostoljubnost in 
pomoč, da smo se v tujem kraju, 
700 kilometrov od doma, dobro 
znašli in nam je postal domač. In 
res smo se počutili kot doma, vča-
sih še bolje. 

Poslovili smo se kot stari prija-
telji in si obljubili, da se ob novem 
letu spet vidimo. Boris Salobir 

Ribogojnica v Podvolovljeku 

Ohraniti potočno postrv 
Ribiči iz Luč. sicer člani ri-

biške družine z Ljubnega ob 
Savinji, so v soboto pripravili 
prostovoljno delovno akcijo v 
ribogojnici v Podvolovljeku. 

Dela je tukaj precej, saj so le-
tos pripravili že tri udarniške 
akcije, potrebna pa bo vsaj še 
ena. Tudi sicer dela ne bo 
zmanjkalo, saj bodo morali 
obiskovati ribogojnico enkrat 
do dvakrat na teden. Vsako 
leto novembra namreč 
odlovijo plemenke iz pritoka 
Lučnice, jih v ribogojnici 
smukajo in vložijo v potoke. Iz 
teh jih odlavljajo vsaki dve 
leti, potoke pa zatem znova 
naselijo z naraščajem. 

S tem delom zagotavljajo 
zarod potočne postrvi za ri-
biške družine na celjskem 
področju. Brez teh naporov 
potočne postrvi v naših rekah 

Predavanje o 
Gronlandiji 

Po uspešni odpravi članov Gor-
njesavinjske alpinistične sekcije na 
Gronlandijo želijo udeleženci svojo 
pot in plezalne dosežke predstaviti 
vsem ljubiteljem planin in tujih 
gorstev. Prvo predavanje z diapozi-
tivi bodo pripravili v petek, 21. sep-
tembra, ob 19. uri v mozirski kino-
dvorani. 

Kinematografska dejavnost 

Kakovost filmov podrejena številu 
O kinematografski dejavnosti v 

mozirski občini govorimo in piše-
mo bolj malo, prav toliko pa je 
deležna tudi širše pozornosti. V 
občini delujejo le društveni kine-
matografi, nepovezani in vsak za-
se. Vsak životari kakor ve in zna, 
brez mentorstva in na podlagi la-
stnih izkušenj ter iznajdljivosti 
operaterja. Zveza kulturnih orga-
nizacij in ostali družbeni dejavniki 
se za to dejavnost ne zanimajo do-
volj, ali pa nič, čeprav vemo, da 
kinematografi ne morejo biti zgolj 
stvar operaterja, ali prosvetnega 
društva, ampak celotne krajevne in 
širše družbene skupnosti. 

Problemov je več, začnejo pa se 
seveda z denarjem. Obisk v nobe-
nem primeru ne pokrije stroškov, 
dotacije pa ne zadoščajo niti za 
stroške. Na Ljubnem ob Savinji so 
tako prejeli le dva stara milijona, 
najemnina za en film je pol starega 
milijona, pa še nenehno raste. V 
primerjavi z lanskim letom je letos 
obisk v tem kraju precej upadel, 
zlasti med tednom, nekoliko bolje 
je le ob sobotah in nedeljah. Zato 
so na Ljubnem že lani poskrbeli za 
šolske predstave za osemletki na 
Ljubnem in v Lučah, večkrat na 
mesec zavrtijo tudi risanke za 
otroke, vendar se finančnih težav 
ne morejo otresti. 

Rešitev seveda ni v odpovedova-
nju in zmanjševanju predstav. 
Znano namreč je, da distributerji 
tistim, ki najamejo manj filmov 
pošiljajo vse slabše filme, slabi fil-
mi pa vsekakor niso cilj kinemato-
grafov, prav nasprotno. Žal se za 
kakovost in kulturno raven filmov 
v občini ne zanima nihče, merilo je 
le število filmov in predstav. Pre-
nekateri film so celo prisiljeni vze-
ti, saj tudi distributerje zanima 
zgolj cena, ne pa kakovost. Ob 
vseh denarnih težavah seveda ne 
morejo niti razmišljati o posoda-
bljanju zastarele opreme. Gledalci 
s slabo kakovostjo predvajanja 
seveda niso zadovoljni, kar še do-
datno vpliva na obisk. 

Štefan Matjaž, kĵ ooperater z 
Ljubnega zato meni, da je skrajni 

čas, da se kinooperaterji mozirske 
občine sestanejo, povežejo in 
izmenjajo izkušnje, medsebojno 
pa bi morali menjavati tudi filme 
in tako zmanjšati stroške. Zal po 
njegovih besedah v mozirski občini 
za takšno obliko sodelovanja ni 
zanimanja in vse še naprej ostaja 
po starem. To potrjuje tudi dej-
stvo, da se je nedavnega sestanka 
društva društvenih kinooperaterjev 
Slovenije iz vse občine udeležil le 
predstavnik z Ljubnega, pa so se 
tam pogovarjali prav o tej proble-

matiki. Tudi dobrih in koristnih 
napotkov ni manjkalo, saj so v ve-
čini občin kinematografi povezani, 
lepo sodelujejo, izmenjujejo filme, 
skrbijo za višjo raven kakovostnih 
filmov in zmanjšujejo stroške. Šte-
fan Matjaž tudi meni, da v mozir-
ski občini o filmu razpravljajo i 

ljudje, ki s kinematografi niso 
neposredno povezani, operaterji 
pa na te sestanke niti niso vabljeni. 

Tudi gledalce je k taksnemu sode-
lovanju težko pritegniti. 

Pot za rešitev iz težav je torej za-
nesljivo v medsebojni povezanosti 

in sodelovanju, potreben bi bil tu-
di skupni programski svet z men-
torjem, pa seveda večja denarna 
pomoč. Samo na ta način bodo 
lahko kinematografi lahko uvelja-
vili svoje poslanstvo, to pa je tudi 
pot do višje kulturne ravni filmov 
in gledalcev. 

Še men i ma l o 

V soboto avtorally za republiško 
prvenstvo 

Ljubitelji avtomobilizma bodo v 
soboto, 22. septembra, lahko zelo 
uživali. Velenjski avto-moto turing 
klub bo organiziral dirko za sloven-
sko prvenstvo, na kateri bo predvi-
doma nastopilo 30 naših najboljših 
voznikov. Začetek rallva bo pred 

Rdečo dvorano v Titovem Velenju 

s startom ob 10. uri. Tekmovalci 
bodo vozili iz Titovega Velenja do 
Šoštanja skozi Pesje in ne skozi 
Škale, kot je bilo prvotno predvide-
no. 

Seveda bo najbolj zanimiva 
hitrostna preizkušnja od Lajš do 
Šentvida na Slemenu v dolžini 13 
kilometrov. Tekmovalci bodo na 
progi trikrat, zato bo cesta od Lajš 
do Šentvida zaprta za ves promet 
od 9.30 do nekaj čez 12. uro. Se-
veda pa organizatorji gledalce 
prosijo, da so ob cesti kar najbolj 
disciplinirani, da ne bi bilo nesreč, 

kajti vedeti je treba, da bodo vozni-
ki dosegali med vožnjo precejšnje 
hitrosti. Od Šentvida naprej bo 
proga potekala do Belih vod skozi 
Florjan, mimo Šoštanja nazaj do 

Topolšice, kjer bo cilj. Sobotni 
rally je prvi od šestih za republiški 
naslov v novi sezoni. Spodbujali pa 
bomo lahko tudi tri posadke doma-
čega avto-moto turing kluba. 

in potokih ne bi bilo. 
Ogrožena je že tudi v Gornji 
Savinjski dolini, čeprav voda 
na tem področju še ni ones-
nažena. V Sloveniji je namreč 
že kar 70 odstotkov potokov in 
rek brez potočne postrvi. 

Vode niso več čiste, potočno 
postrv je izpodrinila šarenka, 
pa tudi lipan se vse bolj na-
seljuje. Brez ribogojnic in 
trdega dela ribičev potočne 
postrvi torej ne bi bilo več. 

Udeleženc i delovne akci je v Podvo lov l jeku 

Star i in m lad i popr ime jo za vsakršno delo 

Ime in priimek 
,,Po slovenskem pravopisu se osebno ime piše vedno pred 

priimkom, razen v abecednih seznamih. Toda v večini ali vsaj 
številnih uradnih dokumentih — od šolskega spričevala, vozni-
škega dovoljenja do potnega lista — se vztrajno pojavlja priimek 
in ime. To nedoslednost vtepajo v glavo bodočim samoupravljav-
cem že učitelji od prvih razredov osemletke, ko izdajajo npr. 
priznanja za bralno značko Petelinu Janezu in ne Janezu Petelinu. 

Nato ta samoupravljavec v zrelejših letih dobi odgovor na svoj 
dopis v tujino, ki se običajno začenja s Spoštovani gospod Janez 
(ker v tujini ne vedo, da je Janez ime in ne priimek)!" Tako meni 
Ivan Urh iz Ljubljane. 

Načrt pravil za novi slovenski pravopis v poglavju Imena oseb 
in drugih bitij pravi podobno kot SP 62: ..Običajno zaporedje je 
ime (imena), priimek. Uradniško se piše tudi zaporedje priimek in 
nato ime." To je seveda samo ugotovitev, ki za prakso očitno ne 
zadošča. Kaj sploh pomeni .običajno zaporedje'? Kako bo Rudolf 
Janko zapisan ali ogovorjen? Na vratih svojega stanovanja, na 
kuverti, v spričevalu, rojstnem listu, po telefonu ipd., ko oseba ni 
uvrščena v kakršen koli seznam, je seveda ime na prvem mestu in 
priimek na drugem, torej Rudolf Janko, Ivan Robežnik. 

Janko Novak. Uradniško bi bil Rudolf Janko v telefonskem 
imeniku ali katastrskem abecednem seznamu lahko voden kot 
Janko (priimek) Ivan (ime). Tudi računalniški seznami upo-
rabljajo abecedni sistem po priimkih (družinskih imenih), tem 
sledi ime (rojstno, osebno), praviloma ločeno, z vejico, torej 
Janko, Rudolf; Novak, Janko ali Novak, Janko Marko (če ima 
oseba več imen). 

Ker raba niha, imajo nekatere strokovne revije natisnjena 
navodila za sodelavce, kako naj navajajo avtorje. Za vsakdanjo 
rabo pa moramo vedeti, da smo .običajno' uradno ali privatno, 
pisno in ustno najprej Janezi in Marije, šele nato Novaki ali 
Jovanoviči. Tako smo imenovani tudi v osebni izkaznici, čekovni 
knjižici, v rojstnem listu in še kje. Zato bi morale banke in po-
dobne ustanove svoje poslo*alne obrazce za stranke popraviti in 

dosledno navajati najprej ime in nato priimek, priporočljivo z 

različnimi črkami, kakor je v osebnih izkaznicah. 

Popravek 
Gasilci iz Šaleka protestirajo zaradi 

članka o tekmovanju gasilcev vetera-
nov v Mozirju. Resnično! Prva, naj-
boljša in obenem v'povprečju najsta-
rejša je bila desetina GD ŠALEK. Iera 
črk v krajih Škale in Salek ter nepaz-
ljivost sta storili svoje, zato se opravi-
čujemo. 

Opravičilo 
V podpis k sliki o odkritju spomin-

skega obeležja partizanskim kmetijam 
pred Savinjsko-šaleško veterinarske 
postajo v Mozirju seje vrinila neljuba 
pomota. Slavnostni govornik je bil 
prvoborec Ciril Remic-Borut. spo-
minsko obeležje pa je odkril prvoborec 
JOŽE PLANOVŠEK-JAKA. Za na-
pako se vljudno opravičujemo! 
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Gostišče Acman v Skornem 

S tako ponudbo se ponaša le malo lokalov 
Ste dobili goste in ji želite kar 

najbolje postreči? Žal, ste ugoto-
vili, da doma za nepričakovan ob-
isk nimate prav velikih možnosti 
za pogostitev. Morda si boste po-
magali iz zadrege, če svoje prija-
telje, znance ali sorodnike pova-
bite v gostišče Acman v Skornem. 

Ta prijeten, urejen lokal, stran 
oa nt upa, se ponaša s štirimi 
zvezdicami. In s čim si je zaslužil 
to priznanje? Lastnica Mira pravi: 
»Ponudba, urejenost, čistoča, 
gostoljubje in še bi lahko našte-
vala, kaj vse sodi za tako oceno. K 
ponudbi seveda bogat jedilni list, 
okusno in dobro pripravljene 
jedi,...« 

Mira pravi, da prav velikih iz-
kušenj v gostinski dejavnosti še 
nima. Lokal je odprl pred dobrimi 
tremi leti, po poklicu pa je kuha-
rica. Jedilni list. vezan v debele 
platnice, je resnično bogat. Gostje 
lahko izbirajo med juhami, pri-
kuhami, sladicami in raznimi 
drugimi jedrni. Gostišče Acman 
slovi po zelo dobri in okusno pri-
pravljeni hrani, jed hiše pa so 
sladki in slani štrukli. Kaj pa cene? 
Te so zmerne. Kot pravi Mira, so 
jih uskladili z drugimi gostinci, in 
jih niso dvignili na toliko kot do-
pušča kakovost štirih zvezdic. 

»Treba je pogledati tudi na 
gostov žep, ki je vse bolj plitek.« 

»Za možgane z jajci je na pri-
mer treba odšteti 160 dinarjev, za 
angleški biftek zjajci 330 dinaijev. 
najdražjajed najedilniku je r-- J-
za 4 osebe, stane pa 1600 dir 

fondu 
linarjev. 

Poleg tega si gostje lahko potešijo 
lakoto z raznimi zrezki, pa že 
skoraj z narodnimi jedrni, kot so 
ražnjiči, čevapčiči, mešano meso 
na žaru. Tako pestre in gobate 
ponudbe v gostinskih lokalih naše 
občine srečaš le malokje. Mira 
pripravlja jedi po naročilu. Trudi 
se, da bi vsakem u gostu »brala« 
njegove želje z usst, kot pravimo. 

Zadovoljstvo je tako obojestrans-
ko. »Ob nedeljah, praznikih, so-
botah je pri nas kar veselo. Malo 
manj gostov je čez delavnik. Po-
znajo se podražitve, tudi gorivo ni 

Ponašajo se s štirimi zvezdicami 

zastonj, pa oddaljenost od mes-
tnega središča.« 

Naša sogovornica streže sama. 
Le kadar je gneča, ji priskoči na 
pomoč mož. Gost pač mora biti 
hitro in solidno postrežen in ob 
konicah je pomoč nujno potreb-
na. Kdor je že vsaj enkrat poskusil 
dobrote, kijih pripravlja Mira, se 
v gostišče Acman rad vrača. 

Posebnih načrtov za prihodnje 
Mira nima. Rada bi bolje uredila 
okolico gostišča. 

»Spodaj je gostišče, zgoraj pa 
imamo še nedokončane sobe za 
goste. Vendar se ne smemo zale-
teti. Videti moramo, kakšni bodo 
časi,« je dejala ne preveč 
optimistično. 

Za vse. ki se bodo morda 
odločili za obisk gostišča Acman v 
Skornem, naj zapišemo še, kdaj je 
odprto: vsak dan od 14. do 22. ure 
razen ob sredah, ob nedeljah paje 
odprto cel dan. 

Iščemo najstarejšo fotografijo 
V uredništvo so nam pred 

dnevi prinesli fotografijo za 
katero njena lastnica Ramšak 
Frančiška iz Skornega 17/a 
Šmartno ob Paki pravi, da je 
bila posneta že leta 1867. 

Na fotografiji so gozdni 
delavci iz Savinjske in Šaleške 
doline, predvsem iz okolice 
Mozirja in iz Belih vod, ki so 
takrat hodili na delo v Ro-
munijo. Delavci so se za fo-
tografiranje postavili pred 
barako v kateri so živeli. 

Na fotografiji je tudi Kos-
mač Martin iz Belih vod, pri 
katerem je bila lastnica fo-
tografije rejenka. 

Na poletje je ostal le še spomin 

Ste duhoviti? 

Šaljiva nagradna igra 

Fotografijo za današnjo »Šaljivo na-
gradno igro« smo posneli okrog opol-
dne v eni od izložb. Kje, to naj bo naša 
skrivnost, (foto: vos) 

Precej odgovorov smo dobili za 
zadnjo šaljivo fotografijo, ki je bila 
objavljena v 35. številki Našega časa. 
Nekateri so nam jih poslali več. Nekaj 
jih tudi tokrat objavljamo: 

Marjan Globainik, Šoštanj: »Iz 
pločevinastega konjička na živega 
oslička.« 

»Zajahaj svojo hondo.« 
»Peš pa lf ne grem!« 
Jure Ašper, Titovo Velenje:» Laže te 

je nositi kot poslušati!« 

» Bi zamenjala?« — »Kar nesi me, saj 
moraš shujšati bolj kot jaz.« 

Štefan Kokalj, Mozirje: »Jo pa že 
rajši nesem kot pa poslušam.« 

Milka Kresnik, Gaberke: »Vsi na 
štuporamo, ker se na trim dovolj 
spoznamo.« 

»Tudi v kooperaciji se lahko daleč 
pride.« 

»Ker že zdaj obutev je predraga, se 
pri hoji v dvoje tudi lahko kak dinar 
prišpara.« 

»Ker na moiju predolgo smo ostali. 

sva domov na štuporamo se podali.« 
»Kadar moža ni doma, se žena za 

moškega ima!« 

Darko Zabovnik, Škale: »Saj bi te 
peljala s kolesom, pa so tudi ta pre-
draga.« 

»Z ozirom na sedanje cene čevljev, 
bencina in mojo plačo, je to edina re-
šitev .. .« 

»Jutri bo v Celovcu sejm .. .« 
»Če boš tiho, te nesem trikrat na-

okoli.« 

»Če bova rekla očetu, da sem te 
dobil na uradu za najdene predmete, 
bo vse v redu.« 

»Cene v hotelski sobi so po osebi, ne 
glede na prtljago.« 

»Zlomljena noga? Tudi, če sta obe, 
za rešilca ne dam pa pika.« 

Danilo Sedovšek, Škale: »Za stabi-
lizacijo naredimo vse, še obutev špa-
ramo, da se zrabi ne.« 

»Očitno seje bencin podražil.« 
Žepno knjigo bomo poslali Darku 

Zabovniku iz Skal. 
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Izkoristimo dane možnosti narav 
Ko je pred nedavnim po-

sebna komisija Zdravilišču 
Vesna v Topolšici dodelila pet 
zvezdic in ga tako uvrstila med 
najboljše gostinske lokale, je 
bilo jasno, da so vsaj del težav 
v novem objektu uspešno 
odpravili. Seveda pa je to za 
celovito ponudbo, ki naj bi jo 
zdravilišče nudilo ne le pa-
cientom, ampak predvsem 
gostom, ki želijo tu ob ustrezni 
terapiji preživeti tudi rekre-
ativni oddih, še vedno premalo. 
Premalo, ker je podobnih zd-
ravilišč, kjer zdravijo s ter-
malno vodo takšne indikacije 
kot v Topolšici, še veliko in je 
torej konkurenca že v Slove-
niji precejšnja. Več kot jasno 
je, da bo boj za goste z zdra-
vilišči z dolgotrajno tradicijo 
in ustrezno v desetletjih zgra-
jeno infrastrukturo dovolj 
uspešen le ob novih poslovnih 
potezah, ob velikem prizade-
vanju celotnega kolektiva, ob 
izgradnji nujno potrebnih 
športno-rekreacijskih objek-
tov in ob dodatni ponudbi, ki jo 
nameravajo v kraju izobliko-
vati. 

Sicer pa je zdravilišču veliko 
breme — tako menijo sami — 
njena anonimnost, saj še veli-
ko ljudi ne pozna tega novega 
objekta in dejavnosti, ki pote-
kajo v njem. Ta anonimnost pa 
je še večja, bolj ko se 
oddaljujemo od naše občine. 
Zato se kolektiv že od vsega 
začetka obratovanja trudi, da 
bi kar najširše predstavil kraj z 
zdraviliščem in tako privabil 
nove obiskovalce. 

Odzvali smo se njihovemu 
vabilu in preživeli dan v To-
polšici. Bili smo enakovredni 

pa čeprav smo novinarji. To 
smo tudi sami želeli. 

Po nastanitvi v sobi in po 
zajtrku, smo se odpravili v 
zdravstveno recepcijo, od tu 
pa na pregled k dežurni zd-
ravnici dr. Jadvigi Kosi. ki 
poleg dr. Jožeta Križnica — 
vodje medicinskega dela 
opravlja preglede. 

Temeljit pregled 
Zdravnica nas je izprašala 

o naših tegobah, morebitnih 
bolezenskih znamenjih, nato 
pa tudi podrobno pregledala 
in predpisala ustrezne terapi-
je. Treba je povedati, da 
zdravnika vsakega pacienta 
oziroma obiskovalca, ki želi 
zdravniško nego, podrobno 
pregledata, kljub že morebit-
ni prej postavljeni diagnozi in 
hapotnici, saj le tako lahko 
določita ustrezno terapijo. 

»Velikokrat namreč pride 
v zdravilišče bolnik s kakš-
nim kroničnim obolenjem, o 

• bolenjem srca ali s sladkorno 
boleznijo, in ob dnevu pre-
gleda ni sposoben za kopanje 
v bazenu ali mu je treba 
zagotoviti ustrezno tempera-
turo vode v terapevtskih 
kabinah,« je dejala dr. Kosi-
jeva. 

Po pregledu je sledil pro-
gram terapij. Najprej smo v 
terapevtskem bazenu, opravi-
li razgibalne vaje, ki za nas 
niso bile posebej težke, ven-
dar pa se je večina bolnikov 
morala pošteno truditi. Od 
tu smo se nekateri napotili v 
veliki bazen, kjer smo si 
privoščili daljše kopanje. Za 
tem so nas spet dobili v roke 

Hotel Vesna je visoke B kategorije, ima 250 ležišč v apar-
tmajih, enoposteljnih in dvoposteljnih sobah. Tu je velika re-
stavracija, seminarska dvorana, kavarna-slaščičarna,-aperitiv 
bar, frizerski salon, prodajalna časopisov. V hotelu je športni 
bazen s termalno vodo, ki ima temperaturo od 32° C, manjši 
terapevtski bazen, v katerem ima voda temperaturo 34°C, kabine 
za balneoterapijo (v njih je temperatura do 36° C, savna, trim 
kabinet, telovadnica. Seveda so tu še moderni fizioterapevtski 
prostori. Okolica je primerna za rekreacijo, sprehode in izlete, ob 
koncu tedna pa pripravljajo tu razne zabavne prireditve. 

Kakšne so indikacije? Predvsem so to stanja po poškodbah in 
operacijah lokomotornega (gibalnega) sistema, degenerativna 
obolenja hrbtenice in sklepov, lažje oblike bolezni srca in ožilja, 
nevrotska stanja in respiratorna rehabilitacija za kronična 
obolenja respiratornega (dihalnega) trakta. 

drugim gostom in pacientom, 
šli skozi vse preglede in pred-
pisane terapije ter tako tudi 
sami spoznali, kakšna je tre-
nutna skrb za njihove obisko-
valce. 

Ni bilo lahko 
Hotel Vesna so predali na-

menu šele v začetku tega leta, 
ob polletju nekako pa je bilo 
končano poskusno obratova-
nje. Vse ni šlo zlahka, saj je 
bilo na objektu veliko po-
mankljivosti, ki sojih zakrivili 
izvajalci — neustrezno spe-
ljana kanalizacija, zamakala 
je streha, kabine za balneo-
terapijo so usposobili šele 
pred kratkim itd. Veliko časa 
je bilo potrebno, da se je 
»ujel« kolektiv, nabran z vseh 
vetrov, saj se delavci, trenutno 
jih je 88, med sabo niso po-
znali. 

Dan v Topolšici 
Jutro se je komaj dobro 

naredilo, ko smo zapeljali na 
parkirni prostor pred hotelom 
Vesna. V prostranem pred-
verju recepcije, nas je vljudno 
sprejel vodja recepcije, nam 
dodelil sobo, predstavil ho-
telski red in program našega 
bivanja. Zaželel pa nam je 
seveda tudi, da bi se kar naj-
bolje počutili med njimi. Ni 
pozabil omeniti, da nas bodo 
obravnavali kot vsakega dru-
gega gosta oziroma pacienta, 

stotkov vseh gostov, ostali pa 
bi prišli iz drugih zdravstve-
nih skupnosti ali kot samo-
plačniki. Žal, zmogljivosti za 
zdaj niti približno niso tako 
zasedene kot si želijo oziroma 
kot bi morale biti, da bi 
zdravilišče lahko poslovalo 
pozitivno. Do polletja so 
zabeležili nekaj nad 30-od-
stotno zasedenost zmogljivo-
sti in se kljub boljšim obetom 
v zimskih dneh v celoti ne bo 
bistveno popravila. Za obsež-
nejšo propagandno akcijo in 
vabljenje gostov so bile na 
začetku velika ovira tehnične 
pomanjkljivosti, ki smo jih že 
v uvodu omenili, velik pro-
blem pa je tudi neurejena 
infrastruktura. Povedali so, 
da bodo imeli zaradi teh 
poslovnih težav, s katerim so 
se srečevali v prvem letu 
poslovanja, približno 60 mili-
jonov dinarjev izgube, ki pa 
bo nastala predvsem za to, 
ker bi morali odplačati visoke 
obresti na najete kredite ter 
nekatere druge anuitete. 
Upajo, da bodo uspeli zago-
toviti preložitev teh dolgov in 
s tem prišli do sape ter v 
prihodnjih letih poslovali po-
zitivno. 

V teh devetih mesecih 
obratovanja so bistveno iz-

Temeljit pregled pri zdravnici 

boljšali organizacijo in kako-
vost dela. marsikaj pa so 
naredili tudi na področju 
marketinga. Zanimivo je, da 
so že letos imeli več samo-
plačnikov kot pacientov, ki bi 
jih v to zdravilišče poslale 
zdravstvene skupnosti. Kar 

fizioterapevti, pa tudi maser-
ji. Po raznih oblikah masaže 
pa smo se že prilično utrujeni 
zbrali na skupinski telovadbi. 
Nadaljnji program našega 
enodnevnega bivanja v zdra-
vilišču je vseboval pomenek s 
predstavniki kolektiva! Mi 
smo bili kar zadovoljni, saj je 
bil »najtežji« del za nami. 

Tri oblike ponudbe 
V zdravilišču so načrtovali 

predvsem tri oblike ponudbe:' 
zdraviliško zdravljenje in re-
habilitacijo, poslovni turizem 
ter izletniški turizem. Predvi-
devali so, da bo občinska 
zdravstvena skupnost v zdra-
vilišče napotila okoli 20 od-

Na skupinskih vajah 

preuredili v bife, v njem pa 
naj bi bila tudi stalna prodaj-
na slikarska razstava v dogo-
voru s Klubom šaleških li-
kovnikov. Urediti moramo 
tudi nekaj športno-rekreativ-
nih površin. Načrtujemo iz-
gradnjo lažje in težje trim 
steze, dveh teniških igrišč, 
večnamenskega igrišča, mini-
golfa in balinišča. Pri ureja-
nju infrastrukture smo raz-
mišljali tudi, kaj storiti s 
starima zgradbama v parku; 
to sta prejšnja Vesna in 
kirurgija. Eno od razmišljanj 
je. da bi v eni od njih uredili 
trgovino, zanjo pa se je zani-
mal tudi Pokrajinski arhiv. 
Lahko pa bi organizacije 
združenega dela ali posamez-
niki vložili sredstva v njuno 
obnovo ter v njima izvajali 
kakšne uslužnostne dejavno-
sti. Lahko bi imeli kakšen 
butik. fotografa, čevljarja itd. 
Imamo pa še kmetijo — 
nekdanjo ekonomijo na 
Ocepku. Ena od možnosti je, 
da bi tja prestavili vrtnarijo, 
na področju sedanje vrtnarije 
pa bi uredili športni park. 
Druga možnost pa je, da 
športni park zgradimo na 
Ocepku in postavimo tam še 
kakšen gostinski objekt. 

Torej načrtov je veliko, 
njihova uresničitev bi bistve-
no obogatila našo ponudbo, 
vendar pa bo do uresničitve 

potrebno narediti še velik 
korak, saj so vse te naložbe 
uresničljive le s prejšnjimi 
denarnimi sredstvi.« 

Skrb za prosti čas 
Trenutno so odvisni predv-

sem od njihove iznajdljivosti, 
proti čas skušajo gostom 
obogatiti z raznimi izleti, ča-
jankami, srečanji, nastopi. 
Trudijo se, da bi se vsak dan 
kaj dogajalo. Ob našem ob-
isku je bil popoldan zelo 
bogat. Po pogovoru s pred-
stavniki kolektiva smo odšli 
na čajanko, kjer je eden od 
gostov vzel v roke »frajtonari-
co«, gostje in pacienti so 
zapeli in zaplesali, seveda pa 
so nas postregli s čajem, in 
zelo dobrim pecivom iz do-
mače kuhinje. Zvečer je bil 
pred hotelom koncert pev-
skih zborov _ in šoštanjskih 
godbenikov. Še malo kasneje 
pa smo lahko zaplesali v 
restavraciji, ob igranju an-
sambla Utrip. 

—r-

Ena od usmeritev zdravi-
lišča je tudi razvijanje po-
slovnega turizma. Za zdaj teh 
gostov še ni bilo veliko, vsaj od 
drugod ne. Počasi pa se le 
uveljavljajo tudi na tem po-
dročju. Radi bi organizirali 
razne izobraževalne seminar-
je. Nekaj sojih že pripravili za 
Gorenje, v kratkem bodo iz-

Trgovina je povsem neustrez-
na, saj ima sedaj začasne 
prostore v gasilskem domu, v 
njej pa je možno dobiti le 
najnujnejše življenjske po-
trebščine. Izvenpenzionska 
ponudba pa je potrebna, če 
želimo doseči uspehe. Dopol-
dan našim obiskovalcem hi-
tro mineva, zavedamo pa se, 
da moramo biti do njih enako 
pozorni tudi v popoldanskem 
prostem času. Nekaterim so 
morda dovolj popoldansko 
kopanje in sprehodi po idilič-
ni okolici našega zdravilišča, 
večini pa ne. Posebno še to 
velja za tuje goste, ki naj bi 
izpolnili precejšen del naše 
ponudbe. Zato že načrtujemo 
vrsto kratkoročnih rešitev, 
med katerimi je ena od prvih 
obnovitev kinodvorane v To-
polšici. Ta ima dvesto petde-
set sedežev, v njej pa bi lahko 
poleg filmskih predstavitev 
pripravljali tudi razne kultur-
no-zabavne prireditve. Tu je 
še prejšnji bazen, ki ga bomo 

9.000 penzionov so pokrili 
samoplačniki, 6.500 pa 
zdravstvene skupnosti. 

»Trudimo se, da bi našo 
ponudbo še popestrili«, pravi 
direktor. Edo Fenko. »Pri tem 
imamo precej težav. Prva je 
na primer že slaba cesta do 
Topolšice. Potem je tu pošta, 
ki dela le dopoldan, ob sobo-
tah in .nedeljah pa sploh ne. 

O, kako se je prilegla masaža 
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MALA ANKETA: 
Vsi se trudijo, da nam bi bilo tu kar najbolje 

tamkajšnje bolnišnice. Imel je 
prometno nesrečo, v kateri si je 
poškodoval rebra, hrbtenico in no-
gi. V Topolšici je bil na rehabilita-
ciji po teh poškodbah. Tudi Rudi 
Cergol je dejal, da je zadovoljen z 
vsem. ,.Delavci so pridni in prija-
zni, tudi zdravljenje bo, upam, 
uspešno, saj za zdaj kaže na bolje. 

Dan se da tukaj prijetno preživeti, 
občutek imam, da dnevi kar prehi-
tro minevajo. Topolšice prej nismo 
poznali, nismo vedeli, kje je. Tudi 
naši znanci nam niso znali sveto-
vati. Tukaj je resnično zelo lepo." 

Rudi Cergol Ivan Muhič 

sem povsem zadovoljen. Pravza-
prav ne razumem tistih, ki to zdra-
vilišče kritizirajo, saj je tu zelo 
prijetno. Imamo prijazno osebje, 
dobro hrano, lepe sobe, dober 
bazen, pri katerem pa je mislim, 
da edina pomankljivost, ki sem jo 
v zdravilišču opazil, da garderobe 
niso na najbolj ustreznem mestu." 

Tudi MARIJA BURČIČ je doma 
iz Titovega Velenja. Zaposlena je v 
Modnem salonu, v Topolšici pa se 
zdravi zaradi hrbtenice. ,,Kmalu 
bom tukaj že tri tedne, ostala pa bi 
tudi tri mesece. Terapija je 
odlična, hotel je lep, hrana dobra, 

Marija Burčič 

pa tudi na postrežbo nimam 
pripomb. Ko so mi rekli, da me 
bodo poslali v Topolšico, sploh ni-
sem pomislila, da bi šla kam dru-
gam . . . in zadovoljna sem, 
resnično. 

V Topolšici pa so pacienti in 
gostje tudi od drugod. OTO 
VRBANČIČ je doma iz Mežice. 
,,Na zdravljenje v Topolšico me je 
poslal konzilij ortopedov iz Celja," 
je povedal. Bil je že na 
zdravljenju v Laškem, sedaj pa je 
imel možnost, da gre na Dobrtio, v 
Laško ali Topolšico. „ Izbral sem 
Topolšico in mi ni žal. Zadovoljen 

sem s potekom zdravljenja, 
navdušen nad bazenom, saj je 
zelo lep, pa tudi vsi ostali prostori 
so lepo urejeni. Delavci se zelo 
trudijo, da bi bilo nam kar naj-
bolje. Moti me le to, da je prema-
lo gostov." 

MIODRAG KRUPLJANIN je 
doma iz Banja Luke, trenutno pa 
je zaposlen v Ljubljani, pri Slove-
nija cestah. „Sem so me napotili 
delavci Kliničnega centra. Muči me 
isliias. Prvič sem v zdravilišču, tu 
sem zadovoljen. Osebje je dobro, 
zdravljenje tudi, narava je lepa, 
nič ne manjka." 

Miodrag Krupljanin 

JUSTINA ERTL je prišla z Je-
senic: ,,Sem gospodinja, zaradi 
ishiasa pa sem se zdravila v Lju-
bljani na Ortopediji, od tam so me 
napotili v Topolšico. Sploh sem 
prvič v toplicah. Topolšice prej ni-
sem poznala, od drugih pa sem sli-
šala, da je tukaj lepo. Zelo sem za-
dovoljna s terapijo, hrano. Delavci 
zdravilišča za nas pripravijo tudi 
dovolj razvedrila. Posebno všeč mi 
je, da ob zdravilišču ni prometa in 
da je tu tako mirno. V Topolšico 
bi še prišla." 

RUDI CERGOL je doma iz Ko-
pra. V Topolšico so ga napotili iz 

Justina Ertl 

Na terasi nekdanjega hotela 
Mladika je bilo to popoldne živah-
no. Pripravili so čajanko, ki je že 
ena od ustaljenih družabnih oblik 
preživljanja prostih popoldnevov. 
Večina gostov, ki so bili v zdravili-
šču, se je zbrala tu, da bi se med 
sabo tudi bolje spoznali, malo 
pokramljali in ob čaju tudi zaple-
sali ter zapeli. Harmoniko je 
potegnil pacient IVAN MUHIČ iz 
Titovega Velenja. 

,,Teden dni sem že tu. Bil sem 
operiran na hrbtenici, zaposlen pa 
sem na Rudniku lignita Velenje. V 
Topolšico sem prišel rad. Tukaj 

Oto Verbančič 

nega zdravilišča 

Čajanka Ob večerih pa lahko zaplešete ob zvokih ansambla Utrip 

vedli seminar o uporabi ra-
čunalnikov. na dvodnevnem 
posvetu se bodo prihodnji 
mesec zbrali slovenski knjiž-
ničarji . . . Imajo lepo dvora-
no. ki jim poleg ostalih odpira 
na tem področju še številne 
možnosti. 

Preventivno 
zdravljenje 

Poleg poslovnega turizma 
si prizadevajo tudi za uvelja-
vitev preventivnega zdravlje-
nja. ki mu v naši republiki 
namenjamo še vse premalo 
skrbi. Tu bi morale prvi korak 
narediti delovne organizacije, 
saj je to zdravljenje-bistveno 
cenejše kot pa zdravljenje po 
poškodbah . Takšna večja skrb 
za delavce pa se bo gotovo 
odražala tudi v sami proiz-
vodnji. Preventivno zdravlje-
nje posebej potrebno za de-
lavce. ki se srečujejo z velikimi 
fizičnimi in psihičnimi 
obremenitvami. Zdraviliščeje 

v preteklem letu že pozvalo 
vse predsednike osnovnih 
organizacij sindikata in di-
rektorje. naj razmislijo o 
tej obliki skrbi za delavce, 
vendar odziv naenkrat ni bil 
takšen kot so pričakovali. 

Med tistimi, ki pa že imajo 
organizirano to obliko zdrav-
ljenja. naj omenimo Tovarno 
nogavic Polzela in Tovarno 
usnja Slovenj Gradec. De-
lavci teh dveh kolektivov 
koristijo preventivne zdrav-
stvene pakete v Zdravilišču 
Topolšica. Velika ovira, daje 
odziv v delovnih organizaci-
jah manjši kot bi moral biti, je 
tudi v tem. da je potrebno 
stroške za to obliko zdravlje-
nja poravnati iz skladov. Zato 
je zdravilišče predlagalo re-
publiškemu komiteju za 
zdravstvo, da bi tudi v Slove-
niji tako kot na Hrvatskem 
zagotovili plačilo teh zdrav-
stvenih uslug iz materialnih 
stroškov. Ob tem pa si še že-
lijo, da bi njihovo zdravilišče 

postalo ne le rehabilitacijsko,' 
ampak tudi rekreacijsko sre-
dišče, v katerem bi lahko pod 
strokovnim zdravniškim na-
dzorom izvajali tudi razne 
rekreativne dejavnosti. 

Pet zvezdic 
K delu celovite ponudbe 

sodi tudi dobra hrana in 
postrežba. Omenili smo že, da 
je hotel Vesna dobil pet zvez-
dic. Prizadevajo si. da bi gos-
tinstvo imelo talšno raven, 
kakršna mora biti v hotelu B 
kategorije. 

»Na začetku je bilo nekaj 
težav, tudi kadrovskih, sedaj 
smo jih večinoma odpravili. 
Pet zvezdic je za nas dodatna 
odgovornost in obveza. Sicer 
pa sta dobra kuhinja in post-
režba predpogoj, da bodo k 
nam prihajali poleg penzi-
jonskih gostov tudi drugi. Se-
daj pripravljamo flambirane 
jedi. imamo pa tudi nekaj 
specialitet. Na primer: zajca, 
polže, pa specialitete šefa ku-
hinje. Dogovorili se bomo 
tudi z lovsko družino, da bi 
imeli stalno na zalogi srnje 
meso. Pripravljali bomo tudi 
kuharske tedne ter takrat po-
nujali različne značilne jedi, 
na primer, dalmatinske, pre-
kmurske ali kakšne drugačne 
kuhinje.« je dejal Rudi Kopi-
na, vodja gostinstva. 

Načrti 
Nekaj načrtov zdravilišča 

Topolšica smo že omenili, 

Pogovor s predstavniki kolektiva 

zanimalo nas je še. kako se 
pripravljajo na zimsko po-
nudbo. saj prve pogodbe že 
sklepajo. Nekaj izkušenj so 
dobili že v minuli zimi. Takrat 
so prodajali smučarske pakete 
preko Kompasa in General-
turista. 

Gostje so prebivali v 
zdravilišču, na smučanje pa so 
jih vozili na Golte. Za novo 
zimsko sezono so pripravili 
podobne aranžmaje in v do-
govoru z Merxom vključili 
tudi Kope. Zavedajo pa se, da 
s takšno ponudbo lahko po-
krijejo le del zmogljivosti, ker 
je njihova glavna dejavnost 
vendarle zdraviliška. 

Od zasedenosti hotela bo 
odvisna uspešnost gospodar-
jenja v prihodnjem letu. 
Ugotovili so. da bi morali 
imeti vsaj 70-odstotno zase-
denost. da bi poslovali pozi-

tivno. Tako bi ustvarili pri-
bližno 180 milijonov dinarjev 
prihodka, menijo, da bodo to 
lahko uresničili le. če'bodo 
pridobili bistveno več tujih 
gostov. Teh naj bi bilo v pri-
hodnje približno 40-odstot-
kov. Zmogljivosti bodo naj-
prej ponudili obiskovalcem iz 
Avstrije in Italije. Tu pa smo 
spet pri neizgrajeni infrast-
rukturi. Od nje je oziroma bo 
odvisno, kakšnim gostom 
bodo lahko ponudili svoje 
storitve. V zvezi s tem naj še 
omenimo njihova razmiš-
ljanja. da bi v nekdanjem 
zdravilišču Mladika, kjer so 
ostali prazni terapevtski 
prostori, uredili zobozdrav-
stvene ambulante ter poleg 
vseh ostalih zdravstvenih pa-
ketov nudili tudi zobozdrav-
stvene pakete, pa morebiti 
lepotno kozmetiko in še kaj. 

Vtis o obisku gotovo ne bi 
bil popoln, če bi temeljil le na 
naših občutkih, saj smo bili v 
zdravilišču vendarle samo en 
dan. Ta pa je bil prijeten, 
predvsem pa koristen, saj smo 
tudi sami spoznali pomem-
bnost preventivnega zdrav-
stvenega oddiha, kije za pre-
bivalce naše občine čisto 
blizu. Osebje je bilo prijazno, 
nadvse pozorno; tako meni 
tudi večina gostov, ki smo jih 
ta dan spoznali. Nekateri od 
njih so dopolnili naše vtise. 

Zdravilišče sva obiskala 
Boris Zakošek in Stane Vovk 

Imamo torej zdravilišče, ki 
na področju turizma v velenj-
ski občini odpira nove mož-
nosti. Te pa lahko uresničimo 
le skupno, še zlasti v času. kot 
je današnji, ko denarja nikjer 
ni veliko. 
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80-letnica planinskega društva Šoštanj 
Minilo je 80 let odkar so slo-

venski rodoljubi 5. marca leta 1904 
ustanovili Šaleško podružnico 
slovenskega planinskega društva 
Šoštanj. Ustanovljena je bila kot 
sedmo društvo na območju da-
našnje Slovenije. Ustanovitelji so 
bili učitelja Ivan Koropec in Ivan 
Lukman ter notar Vinko Kolšek, 
vsi Šoštanjčani. Namen društva je 
bil združiti ljubitelje narave, pla-
nin, gora, krepiti narodno zavest, 
utrjevati materin jezik v duhu 
slovenskih taborov, krepiti zdrav-
je, telesno moč in se boriti proti 
ponemčevanju. 

Društvo je delovalo na po-
dročju Šaleške doline, od Paškega 
Kozjaka, gore Oljke, Forhteneka, 
Smrekovca, Plešivca. Uršle gore. 
Z učiteljem in markacistom Iva-
nom Smolnikarjem so člani oz-
načevali planinske poti z napis-
nimi tablicami, organizirali sku-
pinske izlete, na katerih so po-
hodniki odkrivali naravne lepote 
planinskega sveta, skrbeli za 
ohranjevanje planinske flore in 
favne, vzgajali mladi rod. 

Zadnji skupinski izlet so tik 
pred prvo svetovno vojno 
organizirali šoštanjski planinci na 
goro Urško. Nato je vse do zadniih 
bojev za severno mejo 
(1919—1920) prenehalo vsako 
društveno in družabno življenje. 

Ob ponovni oživitvi je bilo vanj 
vključenih 41 ljubiteljev gora, 
vendar je to število nenehno na-
raščalo. Leta 1929 so člani društva 
ustanovili odsek za zimske športe 
in poljode. Gojili so predvsem 
turno smučanje in organizirali 
pohode. 

Leta 1931jedruštvozgradilona 
Špiku, vrhu Paškega Kozjaka. 

razgledni stolp, poimenovali pa 
so ga po graditelju tesarju Čafru v 
Čafrov stolp. Tega leta so izvolili 
člani društva novo vodstvo; 
predsednik je postal Luci Kori-
tzky, tajnik Ivo Svet. blagajnik 
Anton Arzenšek. gospodar pa 
Franci Burdijan. Skupaj z ostali-
mi odborniki "so sprejeli sklep o 
izgradnji doma na Smrekovcu. 

AHcija je stekla. Zbirali so po-
trebne dokumente, pridobili 
zemljišče, gradbeni material ter 
denar. Na pomoč so graditeljem 
priskočili vsi. kmetje Belih vod in 
Smrekovca so radi darovali les. 
Precej denarja pa so primaknili 
Celjska posojilnica, podružnica 
Šoštanj, obrtna hranilnica in 
posojilnica Šoštanj, šoštanjski 
trgovci, gostinci, obrtniki, zavedni 
in napredni Šoštanjčani. Pri izg-
radnji so marljivo sodelovali prav 
vsi člani in okoliški kmetje. Z ve-
liko planinsko slavnostjo so šoš-
tanjski ljubitelji gore predali dom 
svojemu namenu 3. septembra 
leta 1933. Dom s 30 ležišči, 
kuhinjo, gostinsko sobo in stano-
vanjem za oskrbnika, je bil odprt 
skozi celo leto. Ljubitelji planin so 
ga radi obiskovali. V njem pa so 
lahko kupili razglednice, značke 
in razne druge spominke. Poime-
novali so ga po predsedniku 
društva v Lucejev dom. Zadnja 
oskrbnica planinskega doma na 
Smrekovcu pa je bila Terezija 
Prislan iz Mozirja. 

Med okupacijo so se v njem 
shajali in zadrževali ilegalci, med 
njimi španski borec Božo Mrav-
ljak-Bombi. Ana Poprask s svoji-
ma hčerkama Ano in Janjo, Šol-
novi fantje, Ivan Marinšek ter še 
nekateri drugi terenci in aktivisti. 
Zaradi izdaje so Nemci odpeljali 

oskrbnico v celjske zapore, dom 
pa požgali. 

Društveno življenje je znova 
oživelo po končani drugi svetovni 
vojni leta 1945. Pobudnik za po-
novno ustanovitev je bil profesor 
Hvastja. Že leto kasneje so 
šoštanjski planinci pripravili 
občni zbor. na katerem so izvolili 
novo vodstvo. Na čelu društva je 
bil Maks Dvornik, tajnica Simona 
Dolar, blagajnik pa Anton 
Arzenšek. Na tem občnem zboru 
so sprejeli sklep o obnovitvi doma 
na Smrekovcu. Kljub prizadeva-
njem. mnogim prostovoljnim de-
lovnim akcijam, člani so zbrali 
tudi okoli' 10.000,00 dinarjev, je 
bilo vse to premalo. Zato so se 
sklenili povezati s planinskim 
društvom Črna na Koroškem. 
Tako je to društvo obnovilo dom 
na Smrekovcu in ga predalo svo-
jemu namenu 23. septembra leta 
1951. V njem pa je sedem sob s 24 
posteljami in 48 skupnimi ležišči, 
dve jedilnici, kuhinjo, klet, skla-
dišče okoli doma pa je urejena 
okolica. Dom je dobro oskrbovan 
in odprt skozi celo leto. 

Pred začetkom druge svetovne 
vojne je bila zgrajena cesta Šoš-
tanj—Šentvid—Črna, ki je omo-
gočila še hitrejši razvoj planinstva. 

Na rednem občnem zboru leta 
1951 so šoštanjski planinci izvolili 
za predsednika društva Andreja 
Stegnarja, takratnega direktorja 
tovarne usnja v Šoštanju. Tainiš-

I ke posle je opravljal Branko Šu-
mer, blagajniške Anton Arzenšek. 
gospodarja sta bila Anton Dovšak 
in Viktor Kojc, markacist pa 
Franc Drev. Sklenili so, da bodo 
skupaj s drugimi ljubitelji gora 
zgradili dom na Slemenu. Člani so 

pripravili mnogo delovnih akcij, v 
katerih so vsi prizadevno delali. 
Zelo so se izkazali delavci šoš-
tanjske tovarne usnja. Leto dni 
kasneje je bil dom na Slemenu 
zgrajen. Na dan otvoritve, 23. 
septembra leta 1952, so ga po-
imenovali po predsedniku v An-
drejev dom, društvo pa v planin-
sko društvo Usnjar Šoštanj. 

Dom na Slemenu je sodobno 
opremljen in vse bolj priljubljena 
planinska postojanka. Zanj skrbi 
gospodar Anton Dovšak. Delavci 
šoštanjske tovarne usnja so ga 
sedaj obnovili in prevzeli v 
upravljanje. Planinsko društvo 
Šoštanj pa je tako svojo dejavnost 
usmerilo predvsem na organiza-
cijo raznih izletov in pohode po 
planinskih transverzalah. Po 
Stegnarjevem odhodu v pokoj so 
društvo vodili Franc Pečovnik, 
Franc Slavič. Janez Slatner, Vik-
tor Kojc. Evgen Drvarič in sedaj 
Vinko Pejovnik. 

Svojo visoko obletnico delova-
nja so člani društva proslavili zelo 
svečano v okviru Turističnega 
tedna, in sicer 28. avgusta letos. 
Na slavnostnem občnem zboru so 
se zbrali v kulturnem domu, po-
delili najzaslužnejšim priznanja, v 
avli kulturnega doma pa pripra-
vili razstavo planinskih slik Jaka 
Čopa. Poleg članov šoštanjskega 
planinskega društva so se prosla-
ve ob visoki obletnici delovanja 
udeležili še predsednik planinske 
zveze Slovenije, predstavniki so-
sednjih in drugih planinskih 
društev ter predstavniki družbe-
nopolitičnega življenja Šoštanja. 

Miloš Volk 

beltop TRAJA IN TRAJA 
(vsaj polovico dlje kot lazurnl premaz)* 

Prav gotovo lesa, ki ga vsi občutimo in 

doživljamo kot topel, prijeten, naraven 

gradbeni material, ne bi impregnirali, 

premazovali, barvali, če bi bil odporen 

proti vsem vplivom okolja, ki ga 

ražkrajajo in uničujejo najprej na 

površini, nato pa še v globino. 

Propadanje površine lesa, posebno pri 

oknih in vratih, ki je izpostavljena 

kombiniranemu delovanju sončne 

svetlobe, dežja in mraza, poskušamo na 

vsak način preprečiti. Na les nanesemo 

snov, ki je proti škodljivim vplivom bolj 

odporna kot les. Med zaščitnimi premazi 

so se v zadnjem času uveljavili lazurni 

premazi, ki vsebujejo prosojne ali 

polprosojne pigmente. Le-ti površino lesa 

obarvajo, njegovo strukturo pa puščajo 

vidno, pogosto jo celo poudarijo. 

Kako dolgo bo premaz, s katerim je 

prekrita in zaščitena površina lesa, 

vzdržal, je odvisno od vrste vplivov. Zelo 

pomembno je preprečiti dostop vode do 

lesa in v les, oziroma ji omogočiti, da 

hitro odteče. Poleg tega vplivata na 

trajnost premaza tudi njegov barvni ton, 

njegova sestava in kakovost. Vsi 

preizkusi so pokazali, da dosežemo 

optimalne rezultate z lak lazurnimi 

premazi, ki ugodno vplivajo na 

dimenzijsko stabilnost lesa, omejujejo 

njegovo »dihanje«, imajo veliko polnilno 

moč, se ne luščijo, ne pokajo in dolgo 

trajajo. 

b e l t O P je sodoben lak lazurni 

premaz za les. Zaradi svoje trajne 

sposobnosti absorbcije škodljive 

ultravijolične svetlobe, dolgotrajne 

elastičnosti in uravnotežene 

paropropustnosti, kljubuje vremenu, v 

primerjavi z običajnimi lazurnimi 

premazi, vsaj polovico dlje. Z 

b e l t O P -om ostane zaščiteni les dlje 

lep in sijoč v svoji naravni lepoti. 

b e l t O P ima pred lazurami še druge 

prednosti: 

- umirja le^, da okna in vrata bolje te-

snijo; 

- ne kaplja s čopiča; 4 

- daje polnost izgleda s svilenim sijajem; 

- obnavlja tudi postaran lazurni premaz. 

Naši strokovnjaki vam bodo z veseljem 

posredovali vse podrobnosti o novem lak 

lazurnem premazu b € l t O P . 

Informacije dobite v vseh specializiranih 

trgovinah ali prodajno-informativni službi 

Belinke (tel. 061/314-177). 

Kulturni center Ivan Napotnik 

Tri razstave 
Te dni {e v prostorih Kulturne 

skupnosti Šmarje pri Jelšah odprta 
dokumentarna razstava o življenju 
in delu dr. Josipa VOŠNJAKA 
(1834—1911), ob 150-letnici njego-
vega rojstva. Razstavo so pripravi-
li delavci muzeja Kulturnega cen-
tra ,,Ivan Napotnik" Velenje in je 
bila odprta ob tamkajšnjem občin-
skem prazniku. Koncem meseca bo 
ta razstava potovala še v Sloven-
sko Bistrico. 

V Galeriji KRKA v Ljubljani pa 
so prejšnji teden odprli pregledno 
razstavo umetniških del kiparja 
Ivana Napotnika, ki jo je pripra-
vil Kulturni center , , Ivan 
Napotnik" Velenje. O Napotniko-
vem umetniškem delu in njego-
vem življenju je govoril dr. Mirko 
Juteršek. Vsa dela na tej razstavi 
so iz stalne galerije Napotnikovih 
del v Šoštanju. 

V razstavnem prostoru knjiž-
nice v Titovem Velenju pa so v 
petek odprli razstavo umetniške 
fotografije našega gornika in 
fotografa Jake COPA. Ob otvorit-
vi je Čop prikazal 180 barvnih 
diapozitivov pod nazivom ,,Raj 
pod Triglavom". Razstava bo 
odprta do konca meseca. 

DOTIK NEBA 

Jutri, 21. septembra, ob 19.00, 
bo v knjižnici v Titovem Velenju 
petkov kulturni večer, na katerem 
ho naš himalajec Ivč KOTNIK 
prikazal barvne diapozitive z na-
slovom: DOTIK NEBA. V 
enournem predavanju se bodo 
zvrstili najlepši Kotnikovi posnetki 
od Okrešlja do Strehe sveta. Kot 
običajno tudi tokrat ne ho 
vstopnine! 

Obiskali smo Brione 
Letošnji začetek pouka je bil za 8. a 

razred na osnovni šoli MPT nekaj 
posebnega. Prva dva šolska dneva smo 
preživeli na Brionih in v Pulju. Lahko 
bi rekli, da je bilo to nekaj resnično 
doživetih ur zgodovine, zemljepisa in 
še marsičesa. 

Smo oddelčna skupnost, ki se med 
lelom pridno vključuje v razne akcije. 

V preteklem šolskem letu smo tako 
pisali tudi spise o železnici in jih poslali 
na natečaj Železniškega gospodarstva 
Ljubljana. Prejeli smo nagrado — 
brezplačno potovanje po Sloveniji in 
Istri. Bili smo veseli in se kmalu 
odločili za pot v Pulo in na Brione. 

Vsakdo med nami je vedel, da so 
Brioni tesno povezani z imenom to-
variša Tita. Za vse pa je bilo srečanje s 
čudovito naravo otoka in ogledom 
muzejev nepozabno. Težko je verjeti, 
da je ta otok porasel z mogočnimi 
drevesi vseh vrst. da se po tratah 
sprehaja srnjad, in daje povsod polno 

različnega cvetja. V živalskem vrtu so 
redke divje živali, ki jih je prejel v dar 
Tito. Na otoku je več muzejev in spo-
minskih razstav. Najbolj so nas pre-
tresle besede vodiča, ko je dejal: >>Tu je 
palica tovariša Tita. Ko je odhajal v 
Havano, je rekel, da se kmalu vrne. Zal 
se ni vrnil nikoli več. Otrok na sliki mu 
maha v slovo.« 

Z ladjo smo se vrnili v Fažano in 
nadaljevali pot v Medulin, kjer smo 
preživeli popoldan veselo razpoloženi 
ob našem lepem moiju. Vsem nam 
bodo ostale v spominu tudi zgodovin-
ske znamenitosti Pulja, posebno Arena 
s svojo zanimivo preteklostjo. Na-
slednji dan smo se vračali in na vlaku 
obujali dogodke ter se šalili vse do 
prihoda domov. 

Bilje res čudovit izlet in marsikdo od 
nas sije zaželel, da bi lahko tja popeljal 
svoje starše in prijatelje. 

za oddelčno skupnost 8. a 
Anita, Zdenka, Judita in Mateja 

Discfi bar »Fleck" 
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Vsak Velenjčan gotovo ve, daje bil 
pri gradnji Šaleške ceste v Titovem 
Velenju zgrajen tudi podhod. Ta naj 
bi omogočal varno pot in nenevaren 
prehod na otroško igrišče ob Šaleški 
ulici. Več let je bil ta podhod le 
zbirališče smeti in odlagališče raznih 
drugih odpadkov, nudil je prenočišče 
prenekateremu »brezdomcu«. Zdaj 
pa je dobil novo osebno izkaznico z 
imenom Disco bar »Fleck«. 

Težko sije zamisliti, da bi se dalo iz 
takega, na videz neuporabnega pro-
stora kaj narediti. Toda s precej volje 
in želje, še več vztrajnosti ter seveda 
začetnega kapitala, se lahko ustvari 
marsikaj. To je dokazal tudi 28. letni 
Peci Šerafedin. Podhod je postal 
preko njegovih ustvarjalnih idej tre-
nutno edino pravo zbirališče mladih, 
ki se želijo zabavati in plesati. 

Peci je prišel v Titovo Velenje pred 
osmimi leti s Kosova. Zaposlil se je 
v takratnem Domu. Kot večina ljudi v 
Titovem Velenju je pogrešal prostor, 
kr bi mladini nudil to. kar najbolj 
potrebuje in si želi — zabavo s 
plesom. Idejo o izgradnji disco bara je 
začel premlevati že pred štirimi leti m 
se je dela zaradi ugodnih finančnih 
razmer tudi lotil. Prvič se je ustavilo, 
ko je zabredel v kolesje birokracije. 

Dolge tedne je izgubil pri zbiranju 
raznoraznih soglasij in dovoljenj za 
gradnjo. Po nekajletnem naporu mu 
je nazadnje le uspelo izvleči se iz težav 
in v pičlih šestih mesecih je zrasel 
»Fleck«. 

Peci svoj lokal razkazuje z nepnkri-
tim ponosom. Vendar je tudi pri tem 
opaziti trohico razočaranja. »Tako 
drugače sem si vse predstavljal takra,, 
ko sem začenjal. Z denarjem, s 
katerim sem razpolagal pred leti, bi. 
naredil precej več in precej drugače«. 

A bolje vrabec v roki. kot golob na 
strehi, pravi pregovor. Kljub vsemu je 
Titovo Velenje dobilo lokal, ki je že 
zdaj poznan naokoli. Odprt je vsak 
dan. razen torka, od 8. do 0.2 ure 
zjutraj. Tu lahko v miru in prijetno 
opremljenem okolju popijete dopol-
dansko kavo. tu se pri kozarcu coca 
cole po končanem pouku dobijo 
dijaki, skratka, lokal lahko ponudi 
marsikaj gostom vseh starosti. Zvečer 
pa je namenjen predvsem_ mladim. 
Takrat se iz Celja pripelje disciockey 
Drago in »priigra« vzdušje, kakršno 
naj bi v disco clubu vladalo. Vendar je 
vstop v disco om'ogočen le tistim, ki 
imajo posebno člar^sko izkaznico. Le-
ta je že na samem začetku sprožila val 
polemik o tem. zakaj so sploh potreb- • 
no. 

»To smo morali storiti predvsem 
zaradi preobremenjenosti«, razloži 
Peci. »Lokal sprejme do 200 gostov, 
ob koncu tedna pa je mladih, ki bi se 
želeli zabavati precej več. Kljub 
vsemu smo veseli slehernega, o kate-
rem menimo, da se bo lepo obnašal. 
Redarjev nimamo, v večini primerov 
gostje sami poskrbijo za red. Najstrož-
ja kazen za nep.imerne goste je 
odvzem izkaznice, a do zdaj takih 
primerov še ni bilo.« 

V vsakem lokalu težijo za tem. da bi 
zadovoljili še tako izbirčnega gosta. V 
korak s časom gredo tudi v Flecku. 
Odločili so se, da namenijo četrtkove 
večere zabavi starejših gostov. Takrat 
bo lokal odprt zanje in bodo temu 
primerno predvajali tudi glasbo. Upa-
jo, da bo odziv dovolj velik. Ob torkih 
pa ponuja disco bar svoje usluge 
zaključenim družbam, ki bi se rade 
zabavale po svoje. Za popestritev in 
raznolikost so se zavzeli tudi »flekov-
ci«. Vsako soboto bodo predstavili 
kakega gosta s področja zabave, najsi 
bo to pevec, plesalec ali plesna 
skupina. »Možnost pa bomo dali 
predvsem mladim, še neuveljavlje-
nim. Res je, da bi velika imena 
zabavne glasbe bolj »vlekla«, toda za 
kaj takega nimamo denarnih možno-
sti. Pa tudi, toliko je mladih ustvarjal-
cev, ki lahko pokažejo marsikaj in 
morajo nekje dobiti priložnost za 
nastop. Zakaj je ne bi pri nas?« Da je 
to dobra in predvsem lepa poteza 
kaže že dejstvo, da je dal Peci v 
svojem disco clubu »zatočišče« plesni 
skupini Kaos iz Titovega Velenja. 

Pecijev delovni dan traja precej 
dlje. kot so običajni delavniki. Ne 
pozna pravega počitka. Pa toliko 
načrtov še ima. Najprej je tu novo, z 
vsemi sodobnimi »disco napravami« 
opremljeno plesišče. Za naprej pa ...? 
Ve se, mnogo interesov in želja je. 
Večina bo mogoče ostala neostvarje-
nih. toda ob vztrajnosti, ki jo je Peci 
pokazal doslej, lahko pričakujemo v 
disco baru Fleck še marsikaj novega. 

Rekli bi, pha, kakšna reklama. A ta 
zapis ni bil le-to. Bil je p.edvsem 
dokaz, da se v Titovem Velenju da 
narediti nekaj za mlade. Doseči se da, 
da se mladim zaradi želje po zabavi in 
plesu ni treba voziti v okolico, v druge 
kraje. Vse to zdaj nudi Fleck. Fleck 
pomeni madež. Za spremembo je to 
zdaj madež, ki je svetlo zasijal na 
dokaj pusti podlagi turistično zabavne 
ponudbe Titovega Velenja. 

t 
rd 
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Bil sem 
na kamniškem 
maratonu 

Med počitnicami je dejal stric očetu: 
»Pojdimo prihodnjo nedeljo na kole-
sarski maraton!« To sem slišal tudi jaz. 
Zaželel sem si. da bi sodeloval na njem 
tudi jaz. Očeta sem vsak dan nadle-
goval. A oče je bil zaskrbljen. »Veš. 
volja je eno. možnosti pa drugo.« mi je 
resno odgovoril. Bil sem užaljen, a 
upanja nisem izgubil. 

Vsak dan sem treniral. Nedelja seje 
hitro bližala. Bilje že petek. Popoldan 
sva se z očetom odpeljala proti Polzeli 
skozi Titovo Velenje in nazaj. Utrujen 
nisem skoraj bil nič. In kako sem se 
razveselil, ko mi je oče uresničil mojo 
največjo željo, udeležiti se maratona. 

V soboto sem počival. Zvečer sva 
pripravila kolesi in odšel sem spat. 
Nikakor nisem mogel zatisniti oči. Po 
glavi so mi brodile najrazličnejše misli. 
Le malo sem zadremal in že spet sem 
bil buden. 

V nedeljo zjutraj sva vstala ob šestih, 
se umila in najedla. Trebuh sem imel 
poln kot nikoli. Zunaj je bilo slabo 
vreme, zato sva se bala dežja. Skupaj z 
Andrejem, mojim sestričem. instricom 
smo odšli na start stodeset kilometrov 
dolgega maratona druge grupe 
odredov v Mozirje. 

Polni moči smo krenili na dolgo in 
zahtevno pot. Po tihi in hladni Tu-
hinjski dolini smo prispeli v Kamnik. 
Tam smo se malo okrepčali in nada-
ljevali pot proti Črnivcu, dvesto me-
trov visokemu gorskemu prelazu. 
Marsikaterega je dajala utrujenost in 
le s težavo je vrtel pedala. »Sedaj smo 
pa rešeni«, sem si mislil ves prepoten, 
vendar zadovoljen, da sem bil na vrhu. 
Po strmih serpentinah in ob bistri reki 
Dreti smo prispeli na cilj v Mozirje. 

Čeprav utrujen in lačen sem bil ve-
sel. da sem zmogel naporno, a hkrati 
tudi lepo pot „ . 

1 ' Boštian Pečnik. 7. r 
OŠ bratov Letonje 

Šmartno ob Paki 
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Uredili si bodo igrišče 

Rekreacija je pomembna sestavina življenja v kra-
jevnih skupnostih. Marsikje si želijo kar najbolje 
urediti igrišča. Tudi v krajevni skupnosti Paka, kjer 

so mladi, podobno kot drugod, zavihali rokave, po-
prijeli za lopate, krampe in samokolnice in se veselo 
lotili dela. (vos) 

Kako bi opisal svoje počitnice? 
Če bi hotel opisati svoje počitnice v 

celoti, bi ne zadostovalo samo nekaj 
listov papirja. Zato bom opisal samo 
del počitnic, ki sem jih preživel na 
kmetiji pri stricu. 

Bil je ponedeljek zjutraj. Pripravil 
sem si nekaj stvari, če bi bilo morda 
grdo vreme. Peš sem se odpravil k 
stricu, ki je oddaljen kakšna dva kilo-
metra. Da bi bila pot zanimivejša, sem 

se namesto po asfaltni poti napotil 
skozi gozd. Na poti sem malo pogledal 
za gobami, ampak našel nisem nobe-
ne. Videl sem le nekaj borovnic, ki so 
mi slastno teknile. Ko sem se približal 
stričevi kmetiji, so me že od daleč po-
zdravljali. otroci in psiček pa so mi 
pritekli nasproti s takim veseljem, daje 
bilo kaj. Potem so se vrstili dnevi, eden 
bolj zanimiv od drugega. Zjutraj res 

nisem vstal prezgodaj, saj to je 
razumljivo. Potem pa so se vrstila 
razna delu. Delal sem prav vse: to mi že 
lahko verjamete. Zjutraj je bilo najprej 
delo v hlevu. To ni bilo prav nič težko. 

Prav prijetno seje smukati okoli mla-
dih teličkov. Potem smo jo mahnili na 
travnik, stric s kosilnico, jaz pa s koso. 

Vse, kar je ostalo okoli dreves, je bi-
lo moje delo. da pokosim. Čeje vreme 
lepo. je tudi sušenje prijetno, saj je s 
stroji pravo igranje. Takole proli ve-

Dragi učenci - naši dopisniki 
Že tretji teden ste v šolskih klopeh. Veseli smo. da niste pozabili 

na nas. saj smo v redakcijo že prejeli nekaj vaših sestavkov o tem. 
kako ste preživeli počitnice in o drugem. Sodelujte z nami skozi vse 
leto. Snovi za pisanje je v razredih, šolah, v kraju, kjer živite, gotovo 
več kot dovolj. Če kakšnega vašega sestavka ne bomo objavili, 
morale razumeti, da imamo omejen prostor, da moramo varčevati s 
papirjem. Zgodi pa se tudi. da vas več piše o istem vprašanju. 

Želimo vam. da bi bili kar najbolj pridni tudi v razredu in vas 
lepo pozdravljam. Vaš urednik 

S prijatelji na Triglav 
plahneti. Pa smo si dejali: »Človek 
brez poguma res ne more biti gasilec«, 
in se vsi po vrsti povzpeli med prve 
kline in jeklene vrvi. Izjema ni bil niti 
najstarejši udeleženec pohoda 66-letni 
član G D Lokovica. Stanko Srebotnik. 
ki si je zaslužil še posebno priznanje. 
Občutki nas vseh. ki smo stali na vrhu 
s soncem obsijanega očaka, se ne dajo 
opisati, doživeti bi jih moral sleherni 
Slovenec. 

Ko smo se malo oddahnili, se 
naužili lepot, bili krščeni, smo se 
pričeli počasi spuščati po drugi poti v 
dolino. Vsi smo srečno priplezali po 
skalovju in nadaljevali pot proti 
Doliču. kjer smo prenočili. Naslednje 
jutro smo se podali proti Sedmerim 
jezerom. Ta so nas zasvojila s svojo 
lepoto in tja si še vsi želimo. 

Bili smo prepričani, da je najhujše 
že za nami. pa nas je čakal še spust čez 
strmo skalovje Komarče. Tu so tudi 
najbolj vztrajnim pričele pohajati 
moči in utrujeni pa kljub temu dobre 
volje, smo stopili na ravna tla v 
Bohinju. 

Po povratku v Ribno smo pred 
gasilskim domom izvedli še suho vajo 
obeh društev, se prisrčno poslovili od 
prijateljev in krenili proti domu. 

Če bo kdo kogarkoli izmed udele-
žencev pohoda vprašal, kako je bilo 
na Triglavu, bo za odgovor potrebo-
val le štiri besede: veliki napori. 
nepozabna doživetja. 

J. HUDALES 

čeru. če smo z delom prej končali, pase 
je začelo zame nekaj najlepšega: vozil 
sem se lahko z motorjem. Ob koncu 
tedna pa me je stric obdaril še z de-
narno nagrado. 

Na počitnicah pri stricu sem ugoto-
vil, daje biti kmet zelo lepo. Zalo bom 
naslednje počitnice znova preživel pri 
njem. 

Metod Mulej, 7. r 
OŠ bratov Letonje 

Šmartno ob Paki 

Da bi utrdili prijateljske vezi, sta se 
pobrateni gasilski društvi Ribno pri 
Bledu in Lokovica odločili za skupni 
pohod članov obeli društev na Triglav. 
Povabilo je prišlo iz Ribnega, lokoviški 
gasilci pa smo ga z veseljem sprejeli, 
saj smo bili prepričani, da bo pot z 
njimi varna, ker so mnogi med njimi 
izkušeni planinci. Mi pa smo bili, 
razen redkih izjem, pravi zelenci in še 
nismo obiskali niti najbližjih vrhov. 

Tako se je v soboto. I. septemora. 
zbralo na Pokljuki kar 45 članov obeh 
društev. Polni moči in veselih pričako-
vanj. smo se podali v prve strmine in 
do Vodnikove koče prispeli kar hitro. 
Po krajšem počitku smo nadaljevali 
pot proti Kredarici. Tu smo si najprej 
z občudovanjem ogledali lep nov 
dom. ko pa smo se zazrli v strmo 
skalovje Triglava, so se marsikomu 
zatresla kolena in pogum je začel 

Seznam družbenih organizacij 
in društev v občini Velenje 

Naziv društtva Sedež Predsednik — naslov 

1. Društvo ekonomistov 
2 . Društvo računovodskih in 

finančnih delavcev 
3. Društvo ing. in tehnikov 

REK 
4. Društvo energetikov 

Šoštanj 
5. Društvo gradbenih inženir-

jev in tehnikov — D O Ve-
grad 

6. Društvo kadrovskih delav-
cev 

7. Društvo vairnostnih inženir-
jev in tehniikov 

Zdravniško društvo 
Društvo medicinskih sester 
Društvo za pomoč duševno 
nerazvitim osebam 
Klub zdravlj. alkoholikov 
Vel. 
Klub zdravlj. alkoholikov 
Sošt. 
Obč. zveza društev invali-
dov 
OO RK 

KO RK Skale 
KO RK Šalek-Bevče 
KO RK Bele vode 
KO RK Šentilj 
KO RK Šoštanj 

Titovo Velenje Bruno Zagode, Kard. trg 2 

Titovo Velenje Marjan Kolenc, DO Vekos 
REK Titovo — 
Velenje 
Šoštanj Franc Rogan, Salek 10 

Titovo Velenje — 

Šaleška 19 — Jakob Grošelj 
T V 

S D K 

8. 
9. 

10. 

11 . 

12. 

13. 

14. 

15. 
16. 
17. 
18. 
19. 

20. 
21. 

22. 
23. 
24 . 

25. 
2 6 . 
27. 
2 8 . 
29. 
30. 

31. 

32. 

33. 

34. 

35. 
36. 
37. 
38. 
39. 
40. 
41. 

Celjska 89 — Miroslav Mohorko, Vrnj. Ba-
T V nje 7 
Vodnikova 1 Ivo Zupane, Zdrav, cente! 
Zdravstv. d o m Marija Juvan, ZC 

OS X I V . div. 
Prešernova 6 
- REK 
Zdrav, dom 
Šoštanj 

Šaleška 16 
REK - Rudar-
ska ul. 
Skale 
Salek 
Bele vode 
Šentilj 
Šoštanj 

K O R K Topolš ica 
KO RK Zavodnje 

KO RK Skorno-Florjan 
KO RK Pesije 

K O R K Snnartno o b Paki 

KO RK Palca 
KO RK Gaberke-Družmirje 
KO RK Plešivec 
KO RK Ravne 
Občinski odbor RK Velenje 
Društvo upokojencev 
S m . / P a k i 
Društvo upokojencev Pesje 
Društvo upokojencev 
Šoštanj 

Društvo upokojencev 
Velenje 
Zveza društev upokojencev 

Zveza prijateljev mladine 
D P M Šmar tno ob Paki 
D P M Šoštanj 
D P M Zavodnje 
D P M Pesje 
DPM Konovo 
D P M Šentilj 

Topolšica 
Zavodnje 

Skorno 
Pesje 

Šmartno 
Paki 
Paka 
Gaberke 
Plešivec 
Ravne 
Stantetova 3 

ob 

Dragica Kresnik, OS X I V . div. 
Stevo Lovrič, Stantetova 5 

Teodor Gorogranc, Metleče 48 
- S . 

Edo Centrih, Ul. X I V . div. 4 

Boris Polak, Skale 50 
Franc Oštir, Sale 11 /a 
Štefka Lenko, Bele vode 25 
Franc Vidmajer, Silova 33 
Ivan Medved, Trg Svobode — 
S. 
Vlado Kompan, Topolšica 126 
Matevž Potočnik, Zavod-
nje 2 7 / a 
Fanika Harej, Florjan 164 
Karel Vrabič, Uriskova 39 

Fanika Krbavac, Rečica ob 
Paki 
Vinko Hudovernik, Paka 46 
Rafko Blatnik, Gaberke 58 
Marica Skorjanc, Plešivec 1 
Adolf Trogar, Ravne 19 
Jože Medved, Splitska 3 

Šmartno/Paki Avgust Podgoršek, S m / P 1a 
D o m upokoj. Ferdo Polak, Pesje 
Pesje 

42. D P M Š m a r t n o Velenje 

43. D P M Šalek-Gorica 
44. D P M Skalei 
45. D P M Lokowica pri Šoštanju 
46. D P M Topollšica 
47. D P M Edvarda Kardelja 
48. D P M Ravnee pri Šoštanju 

49. Zveza rez. \voj. starešin 

50. Zveza strelskih org. 
, , M R O Ž " 

51. Gasilsko dnuštvo Salek 
52. Gasilsko dnuštvo Pesje 

Glavni trg 
Šoštanj 

Kidričeva 9a 
Ul. Br. Mrav-
ljak 1 
Prešernova 1 
S m . / P a k i 
Šoštanj 
Zavodnje 
Pesje 
Konovska 30 
Šentilj-
Arnače 1 
OŠ Miha Pin-
tar 
Veljka Vlah. 
Skale 130 
Lokovica 144 
OS Topolšica 
Stantetova 12 
OS Rav-
ne 8 2 / a 
Kopališka 
( D o m SLO) 

Vinko Zabret, Kajuhova 5 
- š. 

Franc Gams, Efenkova 23 
Franc Žgank, Efenkova 23 

Emil Hartner, Tomšičeva 10 
Zdenka Verzelak, Š / P 30 
Anica Krajnc, Aškerčeva 3 
Marta Kodrun, Zavodnje 2b 
Nevenka Ocepek, Part. 57 
Darinka špegel, Pesje 
Majda Šuk, Arnače 37b 

Metoda Finkšt, Smarška 5 

Krista Vah, Cesta 11/17 
Marija Lipnik, Škale 64 
Ivica Ovčjak, Lokovica 118 
Majda Hojak, Topolšica 58 
Anica Šuligoj 
Vera Jandrok, Ravne 82 /a 

Milan Štimac, Efenkova 27 

Tomšičeva 15 "Franc Teran Kidričeva 55 
GD Salek 14 Rafko Goršek, Salek 64 
GD Pesje Vili Gruber, J. Ulriha 7 

53. 

54. 

55. 

56. 

57. 

58. 

59. 

6 0 . 

61. 

62. 

63. 
64. 
65. 
66. 
67. 

68. 

69. 

70. 

Gasilsko društvo Škale 

Gasilsko društvo Bevče 

Gasilski dom 
Škale 
Gasilski dom 
Bevče 

Gasilsko društvo Paška vas G D Paška vas Franc Drofelnik, Paška vas 11 
Gasilsko društvo S m / P a k i Gasilski d o m 

S / P 
Gasilsko društvo 
Vel . -mesto 
Gasilsko društvo Šoštanj 

Ivan Brezlan, Skale 32 

Ivan Krušnik, Bevče 47 (mlajši) 

Franc Drofelnik, Paška vas 1 
Ivan Rakun, Rečica/Paki 15 

Gas. dom Vel. 
G D Šoštanj 

Gasilsko društvo Topolšica G D Topolšica 
Gasilsko društvo Gaberke Gasilski d o m 

Gaberke 
Gasilski dom 
Sent . 
Gas. dom 
Lokovica 
Celjska 89 
Šoštanj -TUS T 
Jama Skale 
Rdeča dvorana Anica Oblak, Efenkova 56 

Karel Majdak, Cesta I I I /27 
Ivan Ojsteršek, Partizanska 9, 
S . 
Ivan Mazej , Topolšica 24 
Branko Spital, Gaberke 99 

Mirko Vasle — Arnače 35-a 

Franc Hudales, Lokovica 43a 

Tone Berložnik, Florjan 97 
Herman Lešnik, T U Š 
Martin Pečečnik, Aškerčeva 20 

Gasilsko društvo Šentilj 

GD Družmirje-Lokovica 

Občinska gasilska zveza 
Industrijsko gas. dr. T U Š 
Industrijsko gas. dr. REK 
Turistično društvo T V 
Turistično društvo Šoštanj KS Šoštanj Milojka Plamberger, Kajuho-

va 7a-S 
Zveza turist, društev Vel. Rdeča dvorana Gustl Tajnšek, Linhartova 4 

- T V 
Turistično društvo 
Topolšica 
Hortikulturno društvo 
Velenje 

Planinsko društvo Velenje 
Planinsko društvo Šoštanj 
Telovadno vzgojno društvo 
Partizan Šoštanj T V D Partizan 

Sošt. 
Telovadno vzgojno društvo OS Šmartno 
Smar . ob Paki — Partizan ob Paki 
Šolsko športno društvo 
Bratov Letonje Š m a r t n o / P OŠ Šmartno 

ob Paki 
Šolsko športno društvo 
društvo Borec 
Plavalni klub 
Ženski rokometni klub 
Moški rokometni klub 
Atletski klub Velenje 

prostori KS Majda Menih, Topolšica 

Šlandrova 4 / a Angela Vutkovič, Slandrova 
4 / a 
Franc Ojsteršek, šmarška 14 
Vinko Pejovnik, Cankarjeva 24 

Šaleška 18 

Nogometni klub Rudar 

K S Pesje 

90. 
91. 
92. 
93. 

94. 

95. 

96. 
97. 
98. 

99. 
100. 

101. 

102. 

103. 

104. 

105. 

D o m učencev 
Z T K O 
Z T K O 
Z T K O 
Cesta na 
jezero 7 
Cesta na 
jezero 7 

Občinska nogometna zveza Foitova 2, 
Z T K O 

Šaleški teniški klub 
Namizno teniški klub 
Tempo 
Smučarski klub Velenje 
Smučarski skakalni klub 
Šolsko športno društvo 
RŠC 
Težko atletski klub 
Judo klub Velenje 
Karate klub 
Hokejski klub Velenje 
Kotalkarsko drsalni klub 
Občinska zveza telesno-
kulturnih organizacij 
Jadralni klub Velenje 

Rudi Bajec, Cankarjeva 2 9 / Š 

Avgust Reberšak, Rečica 
/Pak i 24 

Roman Frangeš, Rudarska 12, 
T V 

Vitomir Kolšek, Efenkova 61 
Marija Oman, Sercerjeva 15 
Karel Kovačič, Veljka Vlah. 38 
Franc Plaskan, Cesta I V / 2 4 
Teodor Jelen, Šlandrova 10 /b 

Jože Mraz, Stantetova 12 

Jože Mraz 

Titovo Velenje Janez Erhart, Koroška 2 9 / b 
Marjan Jerič, Uriskova 6 

Kraigherjeva 8 Mart in Budna, Kraigherjeva 8 
Z T K O 

Prežihova 3 
Prežihova 3 

Alojz Jevšenak, Tavčarjeva 3 

Jože Zaluberšek, Rudarska 6 
Titovo Velenje Albert Ostrovršnik, šaleška 21 
p. p. 94 Dovšak Peter, Kidričeva 17 

Kotalkališče Marija Potočnik, Bračičeva 3 

Foitova 2 

Društvo za podvodne 
dejavnosti Jezero 
Jamarski klub Podlasica 
Jamarski klub Speleos 
Šaleški alpinistični odsek 

Šaleška folklorna skupina 
Zveza kulturno prosvet. 
org. 
D P D Svoboda Šoštanj 

Prosvetno društvo 
Planinar 
Delavsko prosvetno 
društvo 

Prosvetno društvo 
Lokovica 
Prosvetno društvo Stane 
Sever 
Sever 

Kraigherjeva 
8 / a 

Klepec Marjan, Jenkova 23 
Rudi Zevart, Cesta 11/20 

Šaleška 16 Drago Safarič 
Topolšica Manja Vrtačnik, Bolnica Top. 
Cankarjeva 2 
Prelog Marjan, Ivo Kotnik, Podkraj n. h. 
I<raigherjeva 2 

Janez Oštir, Kart. trg 3 Prešernova 9 

Kulturni d o m 
Kulturni d o m 
S. 

Bele vode 

Pesje — Dom 
DPO 

Lokovica 

škale 

Karel Kordeš, Cesta I V / 1 4 
Maks Medved, Tov. pot 5 -S . 

Zlata Zevnik, Ul. 3. julija 

Romana Sevčnikar, Lokov. 28 

Stane Tepej, Škale 83 

106. Kulturno prosvetno 
društvo 

107. Prosvetno dr. Ivan Cankar 
108. Prosvetno dr. Ivan 

Napotnik 
109. Prosvetno društvo 

Enotnost 

110. Prosvetno društvo Jože 
Letonja 

111. Prosvetno društvo 
D. Mravljak 

112. Delavsko prosvet. društvo 

113. Kulturno društvo Ravne 

114. Kulturno društvo Ivan 
Cankar 

115. Društvo rudarske godbe 

116. Delavsko prosvetno 
društvo 

117. Društvo glasbene mladine 
118. Mešani pevski zbor 

Gorenje 
119. Rudarski oktet 
120. Amatersko gledališče 
121. Moški pevski zbor Kajuh 
122. Zveza tabor. Odred 

Pusti grad 
123. Zveza tabor. Odred Topli 

vrelec 
124. Zveza tabor. Odred 

Jez. zmaj 
125. Zveza tabornikov 

Bevče 
Plešivec 

Zavodnje 

Šenti l j -Dom 
D P O 
S m . / P a k i 
- OŠ 

Topolšica 
Konovo-Dom 
DPO 
Ravne 82 
— D o m DPO 

Vodnikova 2 
Titov trg 4 

Jože Pečečnik, ERA A O P 
Alojz Klančnik, Plešivec 15 

Jože Grabner, Zavodnje 13 

Jože Krajnc, Laze 22 

Mija Žerjav, Š / P 130 

Jana Fenko, Top. 57 
Jože Jakopec, Kosovelova 16 

Franc Hudomal, Ravne 181 

Gimnazija 
Avgust Terglav, C. pod 
park. 13 

Paka - O Š 
Paka 
Titov trg 4 

Glasbena šola 
Rudarska 5 
Titov trg 3 

Šoštanj 

Topolšica 
Velenje 
-Kraigh. 8 
Velenje — 
Kraigh. 8 

126. Šaleško šahovsko društvo 
127. AERO klub Gorenje 
128. Avto moto društvo 

Šal. dol. 
129. Avto moto Touring klub Efenkova 61 
130. Združ. šoferjev in 

avtomeh. 
131. Lovska družina Smre-

kovec 
132. Lovska družina Velunja 
133. Lovska družina Škale 

p. p. 7 
Prešernova 9 

Efenkova 61 
Šoštanj 

Zavodnje /S . 
Skale 

134. Lovska družina Oljka 

135. Lovska družina Velenje 
136. Ribiško društvo Velenje 
137. Ribiška družina Paka 

138. Čebelarsko društvo 
139. Čebelarska družina Š / P 
140. Čebelarska družina Ravne 
141. Čebelarska družina 

Mlinšek 

142. Občinska čebelarska 
zveza 

143. Društvo za varstvo in 
vzrejo ptic pevk 

144. Društvo akvaristov 
145. Društvo gojiteljev"Cisto-

pasemskih živali 
146. Gobarsko zeliščarsko dr. 

147. Klub zbiralcev značk 
148. Bridge klub 
149. Šaleška območna 

belinarska zveza 
150. Balinarski klub Trebeliško 
151. Balinarski klub GIP 

Vegrad 
152. Balinarski klub REK 
153. Balinarski klub Titovo 

Velenje 
154. Radio klub Hinko Košir 
155. Kino klub Gorenje 
156. Foto klub Zrno 

Šmartno ob 
Paki 
Titovo Velenje 
Titovo Velenje 
Cankarjeva — 
D o m rib. 
Šoštanj 
Gavce 5 S m / P 
Ravne 21 

Kraigherjeva 
6/8 
Titovo Velenje 

P . /Tovornik 
Leopold, Velj-
ka Vlah. 43 
Kraigherjeva 8 

Družmirje 73 
Prešernov 
trg 5 - S . 
Titovo Velenje 
Šaleška 16 

Šaleška 16 
Šaleška 16 

Šaleška 16 
Šaleška 16 

Kidričeva 9 / a 
Tomšičeva 16 
Titov trg 4 
Efenkova 61 
- p. p. 61 

Anica Krajnc, Aškerčeva 3c 

Tone Hribar, Cesta I V / 2 
Oto Gradišnik, Prešernova 20 
Karel Čretnik, Šaleška 20 
Alojz Potrč, Cesta I V / 1 2 

Izidir Novak, Sere. 5 — S. 

T o m o Sunarič. Topolšica 58 
Veljko Vlahovič, Velj. Vlah. 31 

Peter Krapež, Prešernova 9 

Boris Brešar, Cesta I I / 2 4 

Ivan Slemenjak, Sere. 13 /a 
- T V 
Julijan Slemenšek, V . Vlah. 4 

Jakob Holešek, Jenkova 17 
Franc Gyuran, Kajuhova 7 / a 

Oto Zaverla, Kavče 14b 
Vinko Miklavžina, šembri -
ška 18 
Anton Križ, S / P 60 

Franc Avberšek, Ljublj. 16 
Alojz Suha, škale 101 a 
Miloš Volk, Cankarjeva 21 

Miroslav Brešar, Cank. 1 / b 
- T V 
Rudi Imperl, Koroška 13 /b 

Ivan Bačovnik, Cankarjeva 15 

Ivan Uran, Sercerjeva 15 

Miran Kirn, Kard. trg 1 

Mrko Križančič, Kart. trg 11 Edo Kodrun, Paka 24 
Marjan Mulič, Kidričeva 10 /a 
Željko Vogler, Slnadrova 18 

Milan Razdrig, Slandrova 10 
Slavko Boh, Jenkova 17 
Boris Salobir, Cesta HI /26 
Stane Jerčič, OŠ Pesje 

157. Društvo modelarjev 
, ,Modelar" — 

158. Društvo Ljudske tehnike Šmar tno /Pak i 
159. Obč. zveza organizacij za 

tehnično kulturo Titovo Velenje 
160. Plesno društvo Velenje Titovo Velenje 

Jože Zakošek, Cesta I I / 28 
Alojz Fidej, Jenkova 39 



rmumt 

Polnili smo ga v steklenice iz temno rjavega stekla z zamaški iz 
bele keramike, v svetlo rjave, zelene steklenice z dolgim vratom in v 
take, ki so zaobljene čisto pri vrhu, pa v male steklenice, v steklenice 
s kovinskim pokrovčkom in v velike hrastove sode z rumenim robom 
na obodu, v majhne sodčke, v aluminijaste posode, razvažali smo ga 
z vozovi, s konjskimi in volovskimi vpregami, s tricikli, tovornjaki in z 
vlaki, v cisternah in v kontejnerjih, na konjskih hrbtih smo ga nosili 
visoko v hribe, zabijali smo pipe v vehe, nastavljali priključke, odpirali 
steklenice z odpirači, noži, ključi (tudi vratni podboji so prišli prav), pili 
smo ga na žejo, na dušek, iz žalosti, veselja, zaradi družbe in kar tako, 
na piknikih in po veselicah in doma, pili smo ga iz kositrnih vrčkov, 
glinastih, iz malih in normalnih steklenih vrčkov in iz litrskih »superc«, 
iz gladkih trebušastih vrčkov, iz valjastih vrčkov, iz kozarcev na pedju, 
iz povoščenih papirnatih in iz plastičnih kozarcev, iz očetovega 
kozarca, otroci smo pomakali prste v peno, z njim smo polivali ja-
genjčke in odojke na ražnju, kuhali in pekli smo z njim, pili smo ga k 
slanikom in k prestam, h golažu in vampom in žemljicam, h krajnskim 
in konjskim klobasam, k čevapčičem in pleskavicam in mučkalicam in 
k pizzam — in še vedno je tu, že sto dvajset let in v letu 1984 bogatejši 
še za eno mednarodno priznanje — zlato odličje Maison de gualite. 

SAMO DOBRE STVARI 
TRAJAJO TAKO DOLGO 

sm deto 
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KOLEDAR 
ČETRTEK, 20. septembra — SU-

ZANA 

PETEK, 21. septembra — MATE-
JA 

SOBOTA, 22. septembra — MAV-
RICIJ 

NEDELJA, 23. septembra — SLA-
VOJKA 

PONEDELJEK, 24. septembra — 
NADA 

TOREK, 25. septembra — UROS 
SREDA, 26. septembra — KOZ-

MA 

MALI OGLAS! 
P R O D A M lončeno peč (stoječo), 
telefon: 853-151 interna 001 od 6. 
do 14. ure. 

K U P I M ali vzamem v najem do 2 
leti ali več, garsonjero ali eno-
sobno stanovanje v centru Tito-
vega Velenja. Živorad Trivalič, 
Vrnjačke banje 5/41, Titovo Ve-
lenje. 

O B V E Š Č A M O VAS. da koz-
metični atelje M I R J A N A 
M U N D A obratuje ob pone-
deljkih in torkih od 7. do 15. 
ure. ob sredah, četrtkih in 
petkih pa od 12. do 20. ure. 
Naročite se lahko po telefonu: 
853-569. Nudimo kozmetične 
in frizerske usluge. 

P R O D A M VW 1200/68 ter veliko 
nadomestnih delov. Tel.: 854-129. 

ZAPOSL IM kvalificiranega 
ključavničarja z nekaj let prakse. 
Ključavničarstvo Jevšnik.Selo 14. 
Titovo Velenje. Tel.: 856-834 
U G O D N O P R O D A M zelo dob-
ro ohranjeno stilno jedilnico. In-
formacije na telefon: 854-653 vsak 
popoldan. 

P R O D A M 3 m3 (kubike) smre-
kovih desk (colaric), novo hra-
stovo kad 500 litrov in nov 200-
litrski sod. Ivan Pisir, p. d. 
Vrhovnik, Lokovica 109 (cesta za 
graščino) Šoštanj. 
P R O D A M nemške ovčarje — 
mladiče z rodovnikom, odličnih 
staršev, stare 2 meseca. Purnat. 
Gornji grad 179, tel: 842-119 
SOBO O D D A M dvema fantoma. 
Tel.: 855-818. 
P R O D A M Zastavo 101 letnik 74, 
karoserija letnik 82. Novak, 
Florjan 177, Šoštanj (naselje Po-
hrastnik). 
I Z D E L U J E M mline za grozdje, 
pecljalnike in navadne. Novak, 
Florjan 177, Šoštanj (naselje Po-
hrastnik). 

AKVARISTI POZOR ! Oddam 
Rdeči Meček, Gupi različne plati. 
Ivan Cesar, Kajuhova 3, Šoštanj. 
P R O D A M dvojna vrata 82 x 199, 
ogled vsak dan popoldan. Trg 
Edvarda Kardelja 3, stanovanje 
59, Titovo Velenje. 
M E N J A M garsonjero na Šlan-
drovi (Titovo Velenje) 12, 8-nad-
stropje, stanovanje Vuzem, za 
garsonjero v centru mesta ali na 
Gorici. 

P R O D A M hidravlično stiskalni-
co — 80 1. in sod za vino 210 1. 
Pohorskega bataljona 8, Pesje, 
Titovo Velenje. 

TRGOVSKA IN PROIZVODNA 
DO ERA n. sol. o. . 
TITOVO VELENJE 

DO „ERA" 
DELAVSKI SVET 
TOZD VINO ŠMARTNO OB PAKI 
RAZPISUJE 
dela in naloge s posebnimi pooblastili in odgovornostmi 

- DIREKTOR TOZD Vino Šmartno ob Paki 
Mandat traja 4 leta. 

Za direktorja temeljne organizacije je lahko imenovan delavec, 
ki poleg pogojev, predpisanih v 511. členu ZZD izpolnjuje Se 
naslednje pogoje: 

1. da ima wisoko ali višjo izobrazbo ekonomske ali agronom-
ske smetri 

2. najmanj 5 let delovnih izkušenj pri delih in nalogah s po-
sebnimi pooblastili in odgovornostmi 

3. da predloži koncept načina realizacije razvojnega programa 
temeljne organizacije 

4. da uživa ugled v samoupravnem in političnem delu. 

Kandidati naj pošljejo pismene prijave z dokazili o izpolnjeva-
nju pogojev za opravljanje razpisanih del in nalog, najkasneje 
v roku 15 dni po objavi razpisa na naslov: DO , ,ERA" Titovo 
Velenje - RAZPISNA KOMISIJA TOZD VINO, Titovo Vele-
nje — Kersnikova 1. 

Kandidati bodo o izbiri pismeno obveščeni. 

V spomin 

Alojz Lenart 

Alojz Lenart 

številni domačini, okoličani, 
prijatelji in znanci, predvsem pa 
stanovski obrtni tovariši, so se 
pred dnevi v Podkraju pri Tito-
vem Velenju poslovili od Lojzeta 
Lenarta, dolgoletnega frizerske-
ga mojstra v Šoštanju. 

Pokojnik se je rodil v številni 
družini 5. junija 1903. leta v No-
vem mestu, kjer se je izučil za 
frizerja. Zelja po zaposlitvi ga je 
leta 1924 pripeljala v industrijski 
Šoštanj, kjer se je zaposlil kot 
pomočnik pri takratnem frizer-
skem mojstru Kolaku. Po njego-
vi smrti pa je čez nekaj let prev-
zel samostojno vodstvo salona v 
takratni Frasovi hiši. Ko je An-
ton Toter zgradil na sedanjem 
Trgu svobodie novo hišo, si je 
Lojze Lenart tu uredil modern 
frizerski salom za moške in žen-
ske, ki je bil v časih med obema 
vojnama znain daleč naokoli. V 
Šoštanju je deloval kot obrtnik 
frizersko brivske stroke okrog 
petdeset let ini v tem času izučil in 
vzgojil več deset vajencev in va-
jenk frizersko brivske stroke. Bil 
je natančen in strog mojster, 
vendar vednoi vedre in vesele na-
rave. Pomagal je vsakomur, še 

zlasti finančno, kdorkoli je po-
treboval njegovo pomoč. Veliko 
je bilo brezposelnih in revežev, ki 
jih je bril in strigel zastonj. Pod-
piral je tudi številna društva, še 
zlasti telovadno društvo Sokol, 

'zato ga je okupator zaradi nje-
gove narodne zavesti z družino 
leta 1941 med prvimi aretiral in 
izgnal v Srbijo. Po vrnitvi je za-
čel na novo. Zaradi njegovega 
humorja so številne stranke zo-
pet rade zahajale v njegov salon, 
ki ga je imel vse do leta 1974, to-
rej več kot štirideset let. Briv-
sko frizerske storitve je med obe-
ma vojnama opravljal tudi v te-
danjem zdravilišču Topolšica. 
Zadnja štiri leta pa je zaradi 
onemoglosti opustil Obrtno de-
javnost in se preselil v Dom za 
starejše občane v Titovem Vele-
nju, kjer smo ga številni znanci 
vedno radi obiskali. Čeprav je 
imel veliko življenjskih težav in 
bolezni, je ves čas ohranjal ve-
drino, smisel za humor in življe-
nski optimizem. 

Zadnjo čast so mu izkazali šte-
vilni obrtniki. Ker ni imel več so-
rodnikov je za njegovo zadnje 
slovo lepo poskrbelo Združenje 
obrtnikov občine Velenje. V 
imenu združenja se je od njega 
poslovil tajnik Ivo Gorogranc in 
orisal njegovo življenjsko pot, še 
zlasti kot dobrega človeka in ve-
stnega ter zaslužnega obrtnega 
mojstra. V imenu krajevne skup-
nosti Šoštanj pa se je od njega 
poslovil Miloš Volk ter se mu 
zahvalil za vsa njegova dobra de-
la. Z odhodom Lojzeta Lenarta 
se je končala življenska pot 
frizerskega mojstra, ki je v svo-
jem poklicu vztrajal skoraj pol 
stoletja, zato smo ga vsi cenili in 
spoštovali, kar je pokazala tudi 
številna udeležba na njegovi zad-
nji poti. V. Kojc 

P R O D A M Jugo 45. star dva me-
seca. Tel.: 23-156 dopoldan in 
32-263 popoldan. 

U G O D N O P R O D A M Z 750 let-
nik 72, registrirano do 18. 6. 1985, 
generalno obnovljeno. Ogled 
možen v popoldanskem času. 
Štefan Špilak. Gavce 26 a, Šmar-
tno ob Paki. 

U G O D N O P R O D A J A M O lese-

ne zaboje (gajbice) po 250,00 din; 

Sanatorij Ravne pri Šoštanju od 8. 

do 16. ure. 

T O Z D OŠ bratov Letonje 
Šmartno ob Paki proda kotel 
E M O TR IKA na trda goriva, 
leto izdelave 1972,4.5 MMVS, 
280 D. 

P R O D A M harmoniko Melodija 
Carmen, 120 basov, Selič, Hrast-
ovec 25 ali tel.: 855-151, dopoldan. 
P R O D A M akumulator 70 Am-
perov, nov ali zamenjam za 40 
Amperov. Informacije na tel.: 
857-319 ali 854-972 (Rado). 

NAPISNE PLOŠČICE 
— opozorila 
— oznake 

— sheme 
- čelne plošče 
- skale 
— inventame ploščica 
Rrma — table 
Informat. tabla 
Graviranja 
Sitotisk 

ANICA PETKOVŠEK 
IZDELOVANJE NAPISNIH PLOŠČIC 
63320 TITOVO VELENJE 
Cesta IV/11 
Telefon: 063/858-049 

Se pri poroča mol 

p o d j e t j e z a h f d r o g r a d n j e , JkjJi 
g r a d n j o p r o m e t n i h o b j e k t o v in h o r t i k u l t u r o p.o. 

DO HPH VELENJE 
Žarova 19 

objavlja po sklepu DS 

JAVNO LICITACIJO 
za: 

1. Kopač - nakladalec - ICB 3 D 
— leto izdelave 1973 
— izklicna cena — 1.050.000,00 din 

2. Kopač - nakladalec - K R A M E R 615 
— leto izdelave 1975 

— izklicna cena — 1.200.000,00 din 

[ 3. TAM 6500 
— leto izdelave 1974 
— izklicna cena - 100.000,00 din 

4. Osebni avto V O L G A 
— leto izdelave 1977 
— izklicna Cena — 10.000,00 din 

5. Osebni avto IMV — R 4 
— leto izdelave 1977 
— izklicna cena — 15.000,00 din 

6. L IAZ - Š K O D A - brez prikolice 
— leto izdelave 1978 
— izklicna cena - 800.000,00 din 

Javna licitacija bo dne 27. 9. 1984 ob 10. uri na parkirnem 
prostoru HPH Velenje, Žarova 19. 

Ogled vozil in strojev eno uro pred licitacijo. 
Interesenti naj položijo pred pričetkom licitacije 10 odstotkov 
kavcije na blagajni DO HPH. Prometni davek ni zajet v 
izklicni ceni in se plača posebej. Prodajalec ne daje nobene 
garancije za odprodar.a sredstva in velja, da je prodaja iz-
vršena po načelu VIDENO - KUPLJENO. 

DEŽURSTVA 
D E Ž U R N I Z D R A V N I K I V 
ZDRAVSTVENEM DOMU VE-
LENJE: 

ČETRTEK, 20. septembra,dnev-

ni dr. Pustovrh, nočni dr. Zičkar 

PETEJC, 21. septembra, dnevni 
dr'. Prenc, nočni dr. Janežič 

SOBOTA, 22. septembra, glavni 
dr. Hrastnik, notranji dr. Koren 

NEDELJA, 23. septembra, glav-
ni dr. Hrastnik, notranji dr. Koren 

PONEDELJEK, 24. septembra, 
dnevni dr. Markovič, nočni dr. Ma-
rolt 

D E Ž U R N I Z D R A V N I K I V 
ZDRAVSTVENEM DOMU ŠO-
ŠTANJ: 

ČETRTEK, 20. septembra, dr. 

Lazar 

Od 21. septembra do 23. septem-

bra dr. Menih 

DEŽURNI ZOBOZDRAVNIK V 
ZDRAVSTVENEM DOMU VE-
LENJE: 

Od 22. septembra do 23. septem-
bra, dr. Zvonka Petek, Koroška 
31, Titovo Velenje 

DEŽURNI VETERINAR ŠO-
ŠTANJ: 

Od 21. septembra do 28. sep-
tembra, Milan Matko, diplomiran 
veterinar, veterinarska postaja Šo-
štanj, tel.: 881-322 

NETRO 

SOZD PETROL LJUBLJANA, DO Trgovina 
TOZD Trgovina na drobno Celje, Tmovlja 216 

Po sklepu komisije za delovna razmerja objavljamo prosta 

dela in naloge: 

- SNAŽILKA 
za bencinski servis Šoštanj, 
redno delovno razmerje, skrajšan delovni čas 4 — URE 
dnevno 

- SNAŽILKA 
za bencinski servis T. Velenje, 

redno delovno razmerje skrajšan delovni čas 4 — URE 
dnevno 

— Pogoji končana osnovna šola 
NKV delavka 

Pismene prijave sprejemamo 8 dni po objavi na naslov: 
PETROL, TOZD Trgovina na drobno Celje, Trnovlje 215 za 
Komisijo za delovna razmerja. 

EKO 
ELEKTROKOVINARSKA OPREMA, n. sol. o., 
Celjska cesta 9 b, c 
TITOVO VELENJE 

Po sklepu komisije za delovna razmerja TOZD Tehnološka 

oprema z dne 14. 9. 1984 razpisujemo 

prosta dela in naloge: 

1. RAZISKOVANJE IN UVAJANJE TEHNOLOGIJE -
1 izvajalec 
Pogoji: — dipl. ing. strojništva 

— 3 leta delovnih izkušenj na podobnih delih 

2. VODENJE RAZVOJA IN KONSTRUKCIJE - 1 izvaja-
lec 

Pogoji: — ing. strojništva 
— 4 leta delovnih izkušenj na podobnih delih 

3. SAMOSTOJNO PROJEKTIRANJE ORODIJ IN 
S T R O J E V — 1 izvajalec 

Pogoji: ing. strojništva 
— 4 leta delovnih izkušenj pri projektiranju sestav-

ljenih sklopov oz . strojev 

4. Z A H T E V N A O R O D J A R S K A DELA - 4 izvajalce 
Pogoji: — oblikovalec kovin (orodjar) 

— 1 leto delovnih izkušenj 

6. Z A H T E V N O R E Z K A N J E - 3 izvajalci 
Pogoji: — oblikovalec kovin (rezkalec) 

— 1 leto delovnih izkušenj 

6. Z A H T E V N O S T R U Ž E N J E - 3 izvajalci 
Pogoji: oblikovalec kovin (strugar) 

— 1 leto delovnih izkušenj 

Prijave z dokazili o izpolnjevanju pogojev naslovite na Ka-
drovsko službo Elektrokovinarske opreme, Titovo Velenje, 
Prežihova 1. Rok prijave je 8 dni od dneva objave. 

KII/I0 • KII/I0 • KII/I0 

R E D N I K I N O VELENJE 
Četrtek, 20. 9. ob 18. in 20. uri, 

petek, 21. 9. ob 10., 18. in 20. uri 

ZF.NSKA APAČ - italijanski 

western. V gl. vi. Al Cliver 

Sobota, 22.9. ob 15. m M. uri in 
nedelja 23. 9. ob 18. in 20. uri 
L JUBEZENSKA PISMA N U N E 
—• nemški, erotska fantazija. V gl. 
vi. Susan Hemingwei 

Nedelja 23. 9. ob 16. uri 
OTROŠKA MATINEJA. T O M 
IN J E R R Y - risanka 

Kratko, prekratko je bilo tvoje življenje, 
ob koncu nam vsem je ostalo trpljenje, 
v najlepših letih si nas zapustil, 
tok tvojih misli prekinjen je bil; 
srčna se rana -ne bo zacelila, 
ker črna te zemlja sedaj je zakrila. 

Z A H V A L A 

Ob boleči izgubi ljubega moža, atija, starega atija in brata 

Franca Koželjnika 
iz Seia pri Titovem Velenju 

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem in znan-
cem za pomoč in izrečena sožalja. darovano cvetje in spremstvo na njegovi 

zadnji poti. 
Posebna zahvala velja duhovnikom, pevcem, častnistraži RLV, govornikom 

za izrečene poslovilne besede ter godbi RLV. 

Žalujoči: žena Štefka, sin Zvone, hčerki Romana z družino in Martina, 

bratje in sestre ter ostalo sorodstvo 

Ponedeljek. 24. 9. ob 10., 18. in 
20. uri in torek, 25. 9. ob 18. in 20. 
uri PUSTINJSKI LEV - libijski, 
zgodovinski — vojni. V gl. vlogi 
Anthony Quinn 

Sreda, 26.9. ob 10., 18. in 20. uri 
in četrtek, 27. 9. ob 18. in 20. uri 
GOLJUF IVA I G R A - ameriška 
kriminalka. V gl. vlogi: Pia Za-
dora 

K INO ŠOŠTANJ 

Sobota, 22. 9. ob 20. uri VONJ 
TELESA — domača drama. V gl. 
vlogi: Dušan Janičijevič 

Sobota, 22. 9. ob 16. un 
OTROŠKA MATINEJA, T O M 
IN J E R R Y — ameriška risanka 

Nedelja, 23. 9. ob 18. in 20. uri 
MAŠČEVALEC IZ PEKLA — 
hong-konški. V gl. -vlogi: Bruce 
Lee 

Ponedeljek, 24. 9. ob 18. in 20 
uri L JUBEZENSKO P ISMO 
NUNE — nemški, erotska fan-
tazija. V gl. vi. Susan Hemingwei 

sreda, 26. 9. ob 20. uri PUS-

TINJSKI LEV - libijski, zgodo-

vinski — vojni 

K I N O D O L I Č 

Petek, 21. 9. ob 20. uri LJU-
BEZENSKA PISMA N U N E -
nemški, erotska fantazija 

K I N O BRASLOVČE 

Nedelja. 23. 9. ob 19. uri ŽEN-
SKA APAČ —»»italijanski wes-
tern. V gl. vlogi: Al Cliver 

Sreda, 26. 9. ob 20. uri LJU-
BEZENSKA PISMA N U N E -
nemški, erotska fantazija 



Vsi. ki smo se zbrali v soboto 
popoldne na tribunah velenjskega 
stadiona ob jezeru — gotovo jih je 
bilo več kot dva tisoč — smo resnično 
preživeli lepo in zanimivo popoldne 
Spremljali smo prireditev Dodatna 
olimpiada po Los Angelesu, ki jo je 
pripravil velenjski atletski klub skupaj 
s Tonetom Fornezzijem-Tofom, Bran-
kom Vivodom in drugimi nastopajoči-
mi. 

Že na samem začetku so se ob 
igranju Štajerskih fantov predstavili 
gledalcem pionirji-atleti. v teku po 
travi. Nagrada je t>ila nadvse mamlji-
va — velika torta, darilo velenjskega 
slaščičarja Žiberoviča. Še pred tem se 
je nad igriščem dvignil velik reklamni 
balon velenjskega Gorenja. 

Gledalce so zelo ogreli tekmovalci 
Rudnika lignita Velenje in Gorenja v 
vlečenju vrvi. Bili so pravi silaki. 
Kdo bo močnejši? Kar dvanajst se jfh 
je postavilo na vsako stran zelo zelo 
debele vrvi. Gledalce je seveda zani-
malo, kakšno je razmerje sil na vagi. 
Skupna teža tekmovalcev Rudnika 
lignita Velenje je bila, če smo prav 
slišali, 1144 kg. torej več kot tono, ali 
poprečno 95,33 kg na tekmovalca, 
Gorenjčani so bili precej »lažji« — 
988 kg, ali poprečno samo 82,33 kg na 
enega tekmovalca. Poleg tega so imeli 
rudarji v ekipi najtežjega ali najmoč-
nejšega tekmovalca — 110 kg, pa tudi 
našega znanega nekdanjega večkrat-
nega rekorderja v dviganju uteži 
Franca Melanška. Vsete številke so 
napovedovale njihovo zmago. Tako se 
je tudi zgodilo. Kar dvakrat so krepko 
potegnili in sod piva je bil njihov! 

Med tem se je~že začela zanimivo 
prijateljsko srečanje v nogometu med 
Zlato selekcijo Nedeljskega in vetera-
ni velenjskega Rudarja. To je bil 
jubilejni — že 55 nastop Zlate selekci-
je, za katero je tudi v soboto igral naš 
najboljši športnik vseh časov Miro 
Cerar. ki je na različnih tekmovanjih 
pobral kar 18 medalj. Njegov nastop 
so gledalci pozdravili zelo toplo, 
enako pa tudi druge »nogometaše« 
selekcije — Toneta Vogrinca, Drago-
slava Bečejca, Zlatka Klamferja, Ja-
neza Albrehta, Cveta Pavčiča, Frane-
ka Klemenca itd. in oba vrataija Tofa 
ter Rifleta (Janez Hočevar). 

'M̂V̂ŜBMSSMMMI 

Vivodov rekordni skok 

Na začetku so bili domači fantje (tu 
in tam je kdo že lepo okrogel) spret-
nejši in že v tretji minuti je moral Tof 
pobrati prvič žogo iz mreže. Toda 
kasneje so bili fantje selekcije le 
gibčnejši in srečanje dobili s 4:3. Za 
velenjske veterane sta preostala zadet-
ka dosegla Zmazek" in Hrastnik, za 
selekcijo Nedeljskega pa tri Klemene 
in enega Cerar. 

Trener olimpijske kolesarske repre-
zentance Zvone Zanoškar je pripeljal 
na stezo 16 kolesarjev, ki so vozili na 
izpadanje. Zelo zanimivo dirko je 
dobil olimpijec Čerin pred drugim 
olimpijcem Curermanom. Zaplesala 
je tudi plesna skupina Krik, v teku na 
1500 m je bil najboljši Popetru AK 
Velenje), pred Ošepom (KAK Rav-
ne). 

In že sta napovedovalca Janez 
Češnovar in Toni Rehar napovedala 

Branku Vivodu je čestital k imenitnemu uspehu njegov dolgoletni trener 
Valter Štajner. Na zmagovalni oder pa sta stopila tudi Tof in Rifle, ki 
sta Vivoda vseskozi moralno spodbujala 

Eikroj—Proletarec 3:1 
Nogometaši Elkroja so se v nedeljo 

na domačem igrišču pomerili z žilavim 
in borbenim moštvom Proletarca iz 
Zagorja. Na razmočenem igrišču je 
bilo srečanje dokaj kakovostno, 
predvsem pa borbeno in zanimivo. Ob 
vsej požrtvovalnosti so igralci obeh 
moštev nekajkrat zaigrali tudi pre-
ostro, zato je imel sodnik polne roke 
dela. ob podeljevanju kartonov pa 
precej oškodoval domačine. 

Oostitetjiso povedli takoj nazačetku 
srečanja, ko je Hren zanesljivo izvedel 
enajstmetrovko, nekoliko kasneje pa 
je bil najspretnejši v gneči in dosegel še 
drugi zadetek. Pred odmorom so gostje 
izkoristili napako domače obrambe in 

znižali rezultat. Zmago je Elkroju za-
gotovil iratniK z močnim strelom od 
daleč, še pred tem pa sodnik ni dosodil 
še druge in več kot očitne enajstme-
trovke za domačine. 

Prejšnjo nedeljo so nogometaši El-
kroja ob občinskem prazniku gostili 
Dinamo iz Tbilisija, zato bodo morali 
preloženo srečanje z Dravo na doma-
čem igrišču še odigrati. Ob morebit-
nem celotnem izkupičku se bodo na 
prvenstveni lestvici krepko povzpeli. 
Pred 300 gledalci je nedeljsko srečanje 
vodil Kožman iz Kamnika, za Eikroj 
pa so igrali: Blatnik, Cigale (Jurkov-
nik). Jelen, Ermenc, Kopušar, Tratnik, 
Remic, Hren. Zunter (Šušnjar), Hri-
bernik (Kralj in Skok. 

osrednjo točko te Dodatne olimpiade 
— nastop dolgoletnega člana AK 
Velenje Braneta Vivoda. Bil je prvi 
Slovenec, ki je preskočil 200 cm. Leta 
1970 je s skokom 214 cm postavil 
takratni državni rekord. No, ii^ na 
sobotnem nastopu je želel postaviti 
svetovni rekord v višino za veterane 

— nad 40 let. ki znaša 192 cm. Čeprav 
so ga gledalci zelo bodrili, mu v 
soboto to ni uspelo. Kljub temu pa 
vendarle ni razočaral. Nasprotno! 
Preskočil je 190 cm in kar za 5 cm 
zboljšal evropski rekord za veterane, 
svetovni pa znaša 192 cm. V »opravi-
čilo«. ker ni zboljšal tudi svetovnega 
rekorda, je povedal, daje bilo nekoli-
ko prehladno, pa tudi steza ni takšna 
kot jih je vajen. Res pa je tudi. da ni 
imel prave konkurence, razen .. 
Tofa in Rifleta-(!?) 

Sobotna humanitarna prireditev je 
uspela. Vesela in zadovoljna sta bila 
tudi tista gledalca(ki), ki sta od 
Zdravilišča Topolšica ter od Arenetu-
rist iz Pulja prejela enotedensko 
brezplačno bivanje v Topolšici oziro-
ma v Medolinu za eno oziroma dve 
osebi. Veseli so bili tudi zmagovalci v 
posameznih disciplinah, saj so prejeli 
za nagrade lepe umetniške slike od 
naših znanih umetnikov Jožeta Hor-
vata-Jakija, Jožeta Tisnikarja, Adija 
Arzenška in Vaška Četkoviča. 

Predstavnik Zveze paraplegikov 
Slovenije Janez Češnovar seje zahva-
li! vsem nastopajočim in vsem organi-
zacijam ter drugim iz velenjske obči-
ne, ki so tako ali drugače podprli to 
človekoljubno prireditev, s katere ves 
izkupiček so namenili za paraplegike. 

Mladinci Šoštanja 
prvi v Celovcu 

Mladinci Šoštanja so se zelo izkazali 
na spominskem turnirju v Celovcu 
konec tedna. Na njem je nastopilo kar 
8 ekip iz Jugoslavije, Avstrije in Švice. 
Poleg Šoštanja so se iz naše države 
udeležili tega turnirja še mladinci Aera 
Celje in Kolinske Slovana. Po treh ; 
zmagah so Šoštanjčani osvojili prvi 
mesti v svoji skupini in v finalnem delu 
zaigrali skupaj z Aerom Celje. Kolin-
sko Slovan in Uww Dunaj. 

Rezultati sklepnega dela: Šoštanj 
— Kolinska 19:17, Šoštanj: Uww Dunaj 
26:15. Soštanj:Aero 19:20, Aero:Slo-
van 18:19, Uww:Dunaj:Slovan 9:16, 
Aero:Uww Dunaj 17:14. Kljub porazu 
z Aerom so mladi Šoštanjčani osvojili 
prvo mesto zaradi boljše gol razlike, 
drugi Kolinska Slovan, tretji Aero. 

Za ta uspeh so od organizatorja 
prejeli lep pokal, praktična darila, 
poleg tega je iep pokal prejel tudi Iztok 
Puc (Šoštanj), ki je bil s 46 zadetki 
najboljši strelec turnirja. 

Za Šoštanj so nastopili: Blagotinšek, 
Zerdoner, Puc, Plaskan. Ocvirk, Čater, 
Frankovič, Jerman. Krejan, Žolger in 
Cirar. 

Rudarji so kar dvakrat potegnili Gorenjčane 

Šmartno -Kovinar 
Pomlajeni ekipi Smartnega na za-

četku jesenskega dela prvenstva v slo-
venski nogometni ligi ne gre najbolje. 
Preteklo nedeljo so namreč že drugič 
izgubili. Na domačem igrišču jih je 
tokrat premagala enajsterica Kovi-
narja iz Maribora z rezultatom 1:0. 

Gostje so prišli v vodstvo že v 11. 
minuti srečanja. Nekaterih priložnosti 
domači napadalci pred vrati gostujo-
čega vratarja niso znali izkoristiti. 

Tudi prihodnjo nedeljo se Šmarča-
nom ne obeta nič dobrega. Gostujejo 
namreč pri ekipi Slovana v Ljubljani. 

Proti Kovinarju so zaigrali: Kro-
no vše k (Podgoršek). Matko. Golob. 
Frangeš. Podvratnik, Primožič, Kor-
bar. Grobelšek, Kodre, Rudnik. Ko-
pušar (Laznik). 

Železničar 
-Rudar (TV) 2:1 

Preteklo nedeljo so igralci velenj-
skega Rudarja gostovali v Mariboru 
pri ekipi Železničarja in srečanje iz-
gubili z rezultatom 2:1. 

Povedli so domačini, gostom pa je v 
50. minuti uspelo izenačiti. Uspešen je 
bil Dropuljič. Dve minuti pred kon-
cem tekme pa so nogometaši Kovi-
narja rezultat povišali na 2:1. 

V nedeljskem srečanju na domačem 
igrišču se bodo nogometaši Rudarja 
sestali z ekipo Kopra. 

V srečanju z Železničarjem so zaig-
rali: Cvjetkovič, Djurič, Jalušič, Čelič. 
Buškovič (Navršnik), Mišetič, Gabrič, 
Novak (Bajec). Osterc, Boškovič, 
Dropuljič (Stjepanovič). 

Šmartno-Veta 
18:15 

Rokometa.šice Smartnega so se 
preteklo nedeljo prvič predstavile do-
mačemu občinstvu in zabeležile novo 
zmago. Z rezultatom 18:15, polčas 9:7 
so premagale ekipo Vete. 

V težkih pogojih za igro sta se ekipi 
menjavali v vodstvu. V nadaljevanju 
so si domače igralke priigrale štiri za-
detke prednosti, vendar so se jim gostje 
približale na samo gol razlike. Neko-
liko razburljivejše so bile zadnje mi-
nute srečanja. 

V prihodnjem kolu Šmarčanke 
gostujejo pri trenutno vodeči ekipi 
Burje v Škofijah. 

V srečanju z ekipo Vete so zaigrale: 
Jerman. Križ, Blatnik 5, Trobina, Jud. 
Omladič, Urankar 3, Golič 1, Bole 7. 
Dobrave, Centrih. • 

Kegljanje 

Za začetek 
zmaga 

Kegljači- Šoštanja so uspešno začeli 
jesenski del tekmovanja v prvi regijski 
kegljaški ligi. 

V 15. kolu so gostili tekmovalce iz 
Dobrne in jih premagali z visokim 
rezultatom 5213 : 4987. Razlika 228 
kegljev pove. da so Šoštanjčani dobro 
pripravljeni, ter da računajo na 
uvrstitev v sam vrli razpredelnice. 

Ekipa Šoštanja je tokrat nastopila v 
postavi S. 1 idej 891. Križovnik 888. 
Jovaijovič 888. Glavič 857. Černjavič 
850, in L. F idej z 839 podrtimi keglji. 
Pri ekipi Dobrne se je izkazal Tomažič, 
ki je sicer član Ol ja z 886 podrtimi 
keglji. 

V 16. kolu se bo ekipa Šoštanja po-

merila v Žalcu z domačim Hmezadom. 
trenutno vodečim na razpredelnici. 

Kegljaški klub Hmezad je ob otvo-
ritvi novega kegljišča in ob 25-letnici 
delovanja pripravil turnir, na katerem 
je nastopilo veliko tekmovalcev iz 
cele Slovenije. Zadnji dan turnirja so 
tekmovale članske ekipe. Šoštanjča-
ni so s 5022 podrtimi keglji osvojili 
šesto mesto. Za ekipo Šoštanja so 
nastopili: Križevnik 860, L. Fidej 858, 
S. Fidej 847, Sotler 823, Černjavič 
820, Tamše 814. Nastopil je še 
Ognjenovič, ki je zamenjal poškodo-
vanega Sotlerja. Člana državne re-
prezentance Kačič in Steržaj sta po-
rušila le 880 kegljev. 

Danes pa se bodo na kegljišču šo-
štanjskih termoelektrarn pomerili v 
prvi regijski ligi domači tekmovalci in 
kegljači Dobrne. Tekma se bo pri-
čela ob 16. uri. 

Elektra - še dve zmagi 
Tokrat so mladi košarkarji odigrali 

dve tekmi na Polzeli..Najprej so pre-
magali kadetsko ekipo z rezultatom 
104:92. Še najbolje je v ekipi Elektre 
zaigral Dumbuva. Koše so dosegli: 
Ocepek 2. Sevšek 21, Lipnik 7. Pe-
čovnik4, Kitak 10, Dumbuya32,Janič 
15. Rotovnik 9, Brešar2, Blagotinšek 1. 

V drugi tekmi so vsi igralci zaigrali 
odlično in premagali mladinsko ekipo 
Garanta kar s 111:57. Na tej tekmi so 
bili uspešni: Ocepek 2. Lipnik 6. Pe-
čovnik 6. Kitak 9. Dumbuya 18, Janič 
10. Zakeršnik 24. Rotovnik 16. Tomic 
20. 

W 

Šahovske vesti 
Velenjski šahisti v poletnih mesecih 

niso mirovali. Udeležili so se mnogih 
turnirjev. 

V mesecu juliju so nastopili na 
mednarodnem ekipnem turnirju v 
Mežici in med 10 ekipami iz Slovenije, 
Hrvatske in Avstrije prepričljivo 
zmagali. Za velenjski šahovski klub so 
tekmovali Kristan, Goršek. Matko in 
Stropnik. 

Vsakoletnega ekipnega mednarod-
nega hitropoteznega turnirja v Šobcu 
pri Bledu, ki ga tamkajšnje društvo 
pripravi vsako leto v počastitev pra-
znika občine Radovljica, so se ude-
ležile kar tri ekipe velenjskega šahov-
skega društva. Prva ekipa (Kristan, 
Goršek. Brešar in Vedenik)je v polfi-
nalu osvojila tretje mesto, za Maribo-
rom in Žalcem in ob koncu pa 2. mesto 
v tretji finalni skupini. 

Kristan. Goršek. Matko in Stropnik, 
vsi člani velenjskega šahovskega 
društva, so nastopili tudi na tradicio-
nalnem hitropoteznem turnirju v Črni 
na Koroškem. Nastopilo je 13 ekip, 
Velenjčani pa so zasedli drugo mesto. 

Marljivi šahovski delavci iz Maj-
šperka. ki jih zadnje leto vodi znani 
mariborski mojster Supančič. so letos 
prvič pripravili ekipni hitropotezni 
turnir. Udeležilo se gaje 16 ekip. med 
njimi tudi velenjski šahisti. ki so ob 
koncu osvojili drugo mesto. 

Doseženi rezultati so za člane ve-
lenjskega šahovskega društva zelo 
spodbudni, saj jih v jeseni čaka vrsta 
zahtevnih tekmovanj. Omenimo naj le 
nastop v slovenski šahovski ligi in 
sindikalno republiško prvenstvo za 
posameznike. 

D. K 

Šoštanj-
Jeklotehna 
22:18 

V srečanju z Dinamom iz Tbilisija so domačini sicer krepko izgubili, izredni gostje pa so navdušili številne 
gledalce i 

Rokometaši Šoštanja, ki po ukinitvi 
medrepubliških lig spet igrajo v slo-
venski ligi. so zelo oslabljeni začeli 
novo tekmovajno sezono. Pred začet-
kom prvenstva so ostali brez več 
odličnih igralcev. Mahnič se je vrnil v 
Celje. Potočnik v Slovenj Gradec. 
Ramšak mora na odsluženje vojaškega 
roka, Puc pa je kaznovan. Neglede na 
to pa so v prvih dveh kolih pokazali 
dobro igro in osvojili štiri točke. V 
drugem kolu. sredi preteklega tedna v 
Rdeči dvorani, so premagali ekipo 
Jeklotehnc i/ Izole po dobri igri 
predvsem v zadnjih minutah srečanja. 

Tekma sicer ni bila preveč zanimiva. 
Sodnika sla imela veliko dela /lasti z 
nediscipliniranimi gosli, ki so imeli 
skorajda na vsako njuno odločitev 
pripombe. Zato ni čudno, da so se sredi 
drugega polčasa kar trije njihovi igralci 
naenkrat našli na klopi. 

Pri Šoštanju sta se zlasti izkazala 
Vrečar in Lesjak. dobro sta zaigrala 
tudi Ocvirk in Cater, v zadnjih minu-
tah srečanja pa tudi Strigl; dobro je 
branil tudi V ajdi. 

Zadetke za Šoštanj so dosegli: Vre-
čar 6, Lesjak 5, Ocvirk 4, Čater 3. Strigl 
2, Podgoršek in Plaskan po 1. V na-
slednjem kolu se bodo Šoštanjčani v 
gosteh srečali z ekipo Ponikve. 

Atletske novice 
Na posamičnem prvenstvu SRS za 

mlajše mladinke in mladince so bili 
velenjski atleti najuspešnejši v konku-
renci atletov iz trinajst klubov, saj so 
osvojili kar sedemnajst odličij. 

Grega Suhadolnik je v teku na 1000 
metrov postavil republiški rekord za 

j pionirje s časom 2:32.5. Odličen 
rezultat pa je dosegla tudi Nataša 
Krenker v teku na 400 m s časom 55.0 
ler se tako po poškodbi zelo uspešno 
vrnila na atletske steze. 

Rezultati." ki so jih dosegli naši 
mladinci in mladinke dokazujejo, da 
sn v tej starosti v samem srednjeevrop-
skem vrhu. kljub slabšim pogojem za 
treninge. Mladih uspešnih atletov je v 
ritovem-Velenju vedno več, zato člani 
atletskega kluba upajo, da jim bo pri 
ureditvi stadiona ob jezeru priskočila 

na pomoč širša družbena skupnost: 
Rezultati: 100 m: I. Kmetič (Mb) 

11.3, 4. Matjaž (T. V.) 11.6: 200 m: 1. 
Rupert (med) 22.1, Matjaž (TV) 23,5. 
Stropnik (TV) 24.2: 400 m: 1. Sorčan 
(KI) 50.6. 7. Stropnik (TV) 52.5. 8 
Suhadolnik (TV) 52,9; 1000 m: 1 
Krajnc (KI) 2:30,7. 3. Suhadolnik 
(TV) 2:32.5 (rekord SRS za pionirje). 
9. Zaubi (TV) 2:39,8. 13. Podpečan 
(TV) 2:44.5: 3000 m: 1. Vuk (Go) 
8:544. 3. Podpečan (TV) 8:55.2. 8. 
Zaubi ( IV) 9:35,2; 110 m ovire: I. 
Potočnik (TV) 15.4. 4. Molnar (TV) 
16.2: 300 m ovire: L Potočnik (TV) 
39.2. 3. Molnar (TV) 41,1, 12. Pun-
garjnik (TV) 47.4; daljina: I. Štajner 

664. 2. Potočnik 654, 3. Matjaž 652. 4. 
Molnar 633. 13. Pungartnik 570 (vsi 
Titovo Velenje); troskok: 1. Cirar 
(Mb) 13.01. 2. Molnar (TV) 12,61. 4. 
Matjaž (TV) 12.06; palica: 1. Benede-
tič (Ol) 420. 2. Potočnik (TV) 380; 
krogla: I. Kevs (Bre) 13.76. 11. 
Reprrik (TV) II,14; disk: 1.Kevs (Bre) 
41,42, 4. Polšak 36,34, 5. Cigale 33.66 
(vsi Titovo Velenje) 9 kladivo: 1. 
Bratkovič (M b) 45.16. 5. Polšak 31,58. 
6. Repnik 27.38 (oba Titovo Velenje); 
4 X 100 m: 1. Velenje. 43.8. 2. Mb 
44.5. 3. Ptuj 45.6: mlajše mladinke: 
100 m: 1. Pavlovič (Go) 12,3, 7. 
Podgoršek (TV) 13.3; 200 m: I. 
Krenker (TV) 24.8. Prislan 27.7; 400 
m: 1. Krenker (TV) 55.0. 8. Burger 
61.8. 10. Prislan 62.2. 13.. Jošt (vse 
Titovo Velenje) 62. 2; 800 m: 1. 
Mihovlianec (KI) 2:14.4, 9. Jošt (TV) 
2:27.1: 100 m: 1. Horvat (Mb) 12.0 4 
Silovšek (TV) 13.0; 300 m ovire: 1. 
Kralj (ŽAK) 45.6. 3. Silovšek (TV) 

50.6:4 x 100 m: I. Ol 50,2.2. Mb 50.3 
3. Velenje 50.4; 4 x 300 m: 1. Mb 
2.50.3. 2. Ve 2:51.0. 3. ŽAK 2:51.3. 

Titovo Velenje - Dodatna olimpiada po Los Angelesu 

Evropski rekord Vivoda za veterane 


